
■■■ Saya telah maklumtan kepada
Perdana Menteri (Datuk Seri Najib

■HRffwy Tun Razak) dan Datuk Seri LiowTiong
g Lai (Menteri Pengangkutan) semalam■BrJ supaya Kerajaan Persekutuan tidak

perlu meluluskan pembinaan lebuh
raya baharu pada masa depan kerana

ia tidak membantu menyuraikan masalah kesesakan
trafilc di Selangor dan kawasan Lembah Klang."

AZMINALI

Menteri Besar Selangor

Cadangan bina lebuh raya baharu atasi kesesakan

Selangor tolak usaha
Kerajaan Persekutuan
Oleh ABDUL YAZID ALIAS
penagarang@utusan.com.my

■ KLANG25OGOS

Kerajaan pkr Selangor
menolak manamana usaha
daripada Kerajaan Perseku

tuan untuk membina lebuh raya
baharu bagi menangani masalah
kesesakan trafik di negeri ini pada
masa depan.
Penolakan itu dinyatakan oleh

Menteri Besar, Datuk Seri Moha
med Azmin Ali yang berpendirian
pembinaan lebuh raya baharu bu
kan pilihan yang terbaik untuk
menyelesaikan masalah itu.
"Saya telah maklumkan ke

pada Perdana Menteri (Datuk Seri
Najib Tun Razak) dan Datuk Seri
Liow Tiong Lai (Menteri Pengang
kutan) semalam supaya Kerajaan
Persekutuan tidak perlu melulus
kan pembinaan lebuh raya baharu
pada masa depan kerana ia tidak
membantu menyuraikan masalah
kesesakan trafik di Selangor dan
kawasan Lembah Klang.
"Sebaliknya Kerajaan Pusat

sebelum meluluskan pembinaan
lebuh raya baharu, mereka perlu
bertolakansur serta mengambil
kira telebih dahulu inisiatif kera
jaan negeri meningkatkan peng
gunaan pengangkutan awam da
lam kalangan rakyat," katanya
kepada pemberita selepas melan

carkan pembukaan Hotel Merrida
di sini hari ini.
Dalam pada itu, Mohamed

Azmin menolak sasaran Kera
jaan Pusat sebelum ini yang me
netapkan 40 peratus penggunaan
pengangkutan awam menjelang
tahun 2020.
Katanya, sasaran itu tidak se

lari dengan polisi kerajaan nege
ri yang menetapkan 60 peratus
pengunaan pengangkutan awam
dalam tempoh lima tahun akan
datang manakala 40 peratus lagi
melibatkan pengunaan kendera
an persendirian.
Dalam perkembangan lain,

Mohamed Azmin ketika mengu

las mengenai pelancaran projek
pembinaan laluan ketiga sistem
transit alxran ringan (LRT3) oleh
Perdana Menteri di sini semalam
menyatakan, pihaknya sentiasa
memberikan sokongan kepada
usaha meningkatkan kemudahan
pengangkutan awam khususnya
di Selangor yang merupakan pe
nyumbang kepada pertumbuhan
ekonomi negara.
"Kita harap projek (LRT3) ini

dipastikan jajarannya nanti meli
batkan kawasan yang mempu
nyai kepadatan penduduk tinggi
yang akan memberikan banyak
manfaat tepada kumpulan sasar,"
ujarnya.
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Bahaya internet kepada kanakkanak
SHAH ALAM  Kerajaan
negeri akan memperiuaskan
Seminar Literasi Media
sebagai pendedahan kepada
ibu bapa tentang kesan
media dan internet terhadap
kanakkanak.

Exoo Kesihatan, Kebajikan,
Pembangunan Wanita dan
Keluarga, Dr Daroyah Alwi
berkata, ini berikutan terdapat
desakan supaya ibu bapa perlu
seriiis melindungi anakanak
daripada ketagihan teknologL

"la sebagai pendedahan
kepada ibu bapa muda
khususnya yang memiliki
anakanak kecil dan sering
terdedah kepada gajet.

kita tak mahu kecerdikan

tersebut melampaui batas
hingga memudaratkan.
Banyak unsurunsur negatif
diperoleh anakanak lebih
cepat berbanding ibu bapa
sendiri," katanya selepas
merasmikan seminar tersebut,
disini,semalam

Menurutnya, jika tiada
pemantauan berterusan ibu
bapa, ia mampu membuka
ruang kepada gejala sosial yang
melibatkan kanakkanak.

"Kanakkanak akan
terdedah kepada unsurunsur
negatif seperti keganasan,
pornografi, hiburan melampau
serta membuka ruang kepada
aktiviti gejala sosial jika tiada
pemantauan.

"Tidak kurang juga
kesannya terhadap pencapaian
akademik. Inilah yang perlu
kita kawal iaitu kandungan
yang mereka perolehmelalui
gajet? katanya.

Sementaraitu, bekasKetua
Jabatan Kebajikan Masyarakat
Wilayah Persekutuan,
Raymund N C Jagan berkata,
institusi berkaitan sediaada
perlu diperkasakan sebagai
nilai tambah terhadap usaha
tersebut

"Contohnya,pusatkhidmat
kaunseling dan sebagainya,
perlu diperkasakan. Jika
sebelum ini, isu begini tidak
diketengahkan, sudah sampai
masa mantapkan saluran sedia
ada, tak perlu wujudkan yang
baru," katanya.

Tegasnya, punca utama
bukanlah gajet dan teknologi
sematamata tetapi peranan
ibu bapa lebih menjadi
keutamaan. •

'Ada penjagagunakan gajet
dan permainan video sebagai
"babysitter dan kita boleh lihat
masalah ini di manamana.

"Benar gajet dan teknologi
boleh memudaratkan, tapi ia
sangat berkait rapat dengan
cara didikan ibu bapa. Lebih
teruk, jika ibu bapa sendiri yang
ketagihan teknologi," katanya.Dr Daroyah ketika menyampaikan ucapan perasmian dalam

seminar yang dihadiri 220 peserta di De Palma, semalam.
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Mohon bina masjid baharu
Kemudahan sedia ada tidak dapat tampung jumlah jemaah yang semakin bertambah
m MUHAMMAD FAIZ SULONG
SHAH ALAM  Komuniti

penduduk di Seksyen 24, di
sini menggesa agar pembina
an sebuah masjid baharu dapat
disegerakan bagi menampung
kepadatan penduduk sekitar
yang semakin bertambah.

Pengerusi Kawasan
Rukun Tetangga (KRT) 24A,
Mohamad A Bakar ber
kata, komuniti penduduk
sekitar Seksyen 24 melalui
Jawatankuasa Permuafekatan
Seksyen 24 melihat pembina
an sebuah masjid baharu per
lu dilakukan dengan kadar
segera.

"Buat masa sekarang,
Masjid AlEhsan yang asalnya
sebuah surau kecil sudah tidak
dapat menampung kehadir
an jemaah masjid, lebihlebih
lagi pada hari Jumaat. Masjid
AlEhsan juga pada asalnya se
buah surau, sudah diperbesar
kan dari semasa ke semasa
hingga sudah tiada ruang lagi
untuk diperbesarkan.

Selain itu, masalah ke

rosakan dan kebocoran juga
berlaku di masjid sekarang ini
yang menyebabkan jemaah
tidak selesa terutama ketika
hari hujan, selain ketiadaan
ruang parkir menyebabkan
serjng berlaku kesesakan sa
ban minggul' katanya.

Dalam pada itu, Sinar
Harian difahamkan, pem
binaan masjid baharu men
dapat persetujuan lisan dari
pada Menteri Besar, Datuk Seri
Mohamed Azmin Ali ketika

diusulkan perkara tersebut se
masa beliau hadir menuhai
kan solat Jumaat di Masjid Al
Ehsan, Jumaat lalu.

Nazir masjid, Haji
Badarudin Dawam berkata, dia
sudah mengajukan usul pem
binaan masjid baharu di situ
kepada Mohamed Azmin, di
mana menurut bancian pada
2015, jumlah rumah flat sahaja
sudah mencecah angka 8,000
pintu dan anggaran kasar pen

duduk di Seksyen 24 melebihi
12,000 orang.

"Sejak tahun lalu, kita me
ngenalpasti tapak baru untuk
pembinaan masjid ini iaitu ber
sebelahan dengan Kompleks
Warga Emas. Tanah seluas
enam hektar itu digazetkan
Majlis Bandaraya Shah Alam
(MBSA) dan diperuntukkan
kepada Kompleks Anakanak
Yatim Shah Alam (Perhatin).

'Asalnya, tanah tersebut
untuk perancangan bina kom
pleks anak yatim dan prasara
na yang lengkap termasuk su
rau. Jadi, apabila Perhatin dapat
tahu Masjid AlEhsan juga per
lukan tanah untuk tapak mas
jid baru, mereka bermurah hati
menawarkan seluas dua hektar
daripadanya untuk pembinaan
masjid baru," katanya.

Tawaran dan usul daripa
da Perhatin disambut baik ja
watankuasa masjid serta per
setujuan dicapai antara pihak

Masjid AlEhsan dan Perhatin
untuk membina sebuah mas
jid baharu bersebelahan de
ngan kompleks anak yatim
tersebut.

Menurutnya,buatmasa se
karang Perhatin mengemuka
kan permohonan tersebut ke
pada MBSA, Jabatan Agama
Islam Selangor (Jais) termasuk
kerajaan negeri dan dalam pe
ringkat mendapatkan kelulus
an tanah untuk pembinaan.

Selain itu, gesaan pem
binaan masjid baharu ini juga
bagi mendapatkan kelulusan
rasmi pembinaan, sebelum pe
ringkat kedua iaitu menubuh
kan jawatankuasa penaja dapat
dilakukan.

"Kami ahli jawatankua
sa masjid juga berpendapat
kami perlu menunjukkan ke
sungguhan kepada kerajaan
negeri dan ini adalah langkah
permulaan sebelum lancar
kan tabung dan sebagainya,"
katanya.

Ruang parkir masjid yang terhad juga menyukarkan jemaah untuk
meletakkan kenderaan dan menimbulkan kesesakan.
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Masalah siting masjid bocor mengganggu jemaah
terutama ketika musim huian.

Penduduk dan ahli jawankuasa Masjia Aitnsan beKsyen m manu pemuinaan maajiu uanaiu
^ieanaraLan
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%

Masjid mi
asalnya surau

dan akibat daripada
pembinaan tambahan
menjadikannya tidak
sempurna, lebihlebih
lagi kalau berlaku
kebocoran dalam masjid
ketika hujan. Sistem
audio juga kecil, jadi
saya sokong masjid
baru untuk Seksyen 24
 Imam 1 Masjid AlEhsan,
MamatPekri Wahi,48

Sebagai
penduduk di

Seksyen 24, kita sokong
pembinaan masjid baru
yang akan dibina
mengikut peredaran
zaman Pemilikrestoran,
Muhamad Kassim, 57

Alhamdulillah
setiap waktu

solat penuh dengan
jemaah yang hadir ke
masjid. Kita sangat
perlukan masjid baru
bagi tampung
kepadatan jemaah yang
bersolat  Bilal Masjid Al
Ehsan. Mhd Yusop Yaman, 63
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Syukur dapat peluang kedua
Bekas penagih bina hidup baru melalui Program Penempatan Pekerjaan
AMPANG  "Saya selalu berdoa
supaya ALLAH SWT tunjukkan
jalan yang benar, syukur Tuhan buka
pintu had saya kembali ke pangkal
jalan," luah bekas penagih, Amirul.

Lelaki berusia 44 tahun itu
mengakui beberapa kali gagal dalam
kehidupan.

"Saya tidak bersekolah dan
membesar bersama keluarga
angkat," katanya.

Menurutnya, disebabkan
pengaruh rakan sebaya, dia terjebak
dalam penagihan dan dimasukkan
ke pusat pemulihan.

"Ini semua kebesaran ALLAH
SWT, masyarakat mula terima
diri ini, malah bantu saya untuk
berubah, saya amat berterima
kasih kepada Agensi Antidadah
Kebangsaan (AADK) Ampangyang
beri peluang kepada saya menyertai
Program Penempatan Pekerjaan,"
katanya.

Amirul kini yang bekerja di
sebuah kafe sejak awal tahun ini
berkata, peluang untuk kembali ke
pangkal jalan itu sudah ada.

"Memang perit sikit untuk
masyaral<at terima sebab kita dah
buat salah, tapi dalam hidup ini ada

peluang kedua," katanya.
Sementara itu, pemilik

kafe, Supiyan Abdul Rajak, 50,
menganggap Amirul sebahagian
daripada keluarganya.

"Pada awalnya ada perasaan
waswas untuk menerima Amirul
bekerja di kafe ni, tapi lepas terima
nasihat daripada pelbagai pihak,
akhirnya saya setuju terima Amirul
bekerja, sekarang dia salah seorang
pekerja yang rajin.

"Kami anggap pekerja di kafe ini
sebagai keluarga, kita tahu Amirul
sebagai bekas penagih dadah, kita
juga pantau dia di samping beri
sokongan moral;' katanya.

Menurutnya, golongan seperti
Amirul mahukan perhatian dan
penerimaan masyarakat.

Sementara itu, Ketua Penyelaras
Program, Majlis Perbandaran
Ampang Jaya (MPAJ) Hasliza
Kamarul Zaman berkata, pihaknya
dimaklumkan klien pra bebas
AADK sebelum dibebaskan akan
dihantar ke manamana agensi
yang boleh beri peluang pekerjaan
sementara.

"MPAJ merupakan pihak
berkuasa tempatan (PBT)
pertama menerima klien pra bebas

AADK bekerja sementara di sini,
mereka menjadi pekerja sambilan
harian yang bertanggungjawab
melaksanakan penyelenggaraan
landskap," katanya.

Ketua Pegawai AADK Ampang,

Hasnina Ibrahim pula berkata,
seramai 45 klien pra bebas dipilih
mengikuti Program Penempatan
Pekerjaan hasil kerjasama AADK
dan MPAJ sejak Ogos tahun lalu.

"Klien pra bebas mengikuti
program ini dalam tempoh tiga
hingga enam bulan;' katanya.

Hasnina berkata, Program
Penempatan Pekerjaan disediakan
supaya klien pra bebas dapat
dibantu dari segi keperluan hidup,
memenuhkan masa dengan aktiviti
sihat, memulihkan diri daripada
perasaan malu, lebih berkeyakinan
dan merasa diri masih berguna serta
mampu berubah.
Beliau berkata, MPAJ

merupakan PBT yang julung kali
terlibat dalam program sebegini.

"Selain itu, sebuah syarikat
kawalan keselamatan juga turut
sama dalam program ini, mereka
memberi peluang kepada klien pra
bebas menimba pengalaman dan
kemahiran," katanya.

Z Z Saya selalu ber
ww doa supaya ALLAH
SWT tunjukkan jalan yang
benar, syukur Tuhan buka
pintu hati saya kembali ke
pangkal jalan."Amirul
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MB rasmi Hotel Merrida
■ NOR AZIHAN MD GHAZALI

KLANG  Hotel Merrida yang
bernilai RM3 juta dirasmikan
Menteri Besar, Datuk Seri
Mohamed Azmin Ali dalam
sata majlis gilanggemilang di
pekarangan hotel itu, di sini
semalam.

Upacara perasmian itu tu
rut disaksikan Yang Dipertua
Majlis Perbandaran Klang
(MPK), Datuk Mohamad
Yasid Bidin; Pengarah Urusan
Kumpulan Media Karangkraf
(Karangkraf), Datuk Dr
Hussamuddin Yaacub, wakil
rakyat kawasan, Ahli Majlis
MPK dan rakan niaga,

Ketua Pegawai Eksekutif
Hotel Merrida, Datuk Gan
Ho Heng berkata, hotel yang
beroperasi tidak jauh dari pusat
bandar Wang itu siap sepenuh
nyapada2014.

"Sebelum ini hotel ber
kenaan mengguna pakai nama
Value Inn and Later di bawah

Hotel Prescot sebelum diambil
alih oleh syarikat Bandar Baru
Pantai Sdn Bhd pada Ogos
2014.

"Ia kemudiannya ditukar
nama secara rasmi kepada
Hotel Merrida pada April 2015
lalu" katanya.

Menurutnya, hotel ber
kenaan mempunyai 156 bilik

tetamu yang terdiri daripada
bilik jenis Standard hingga ke
Executive Deluxe Rooms bah
kan kesemuanya dilengkapi ke
mudahan asas, WiFi percuma
dan perkhidmatan bilik.

"Selain itu, kami juga me
nyediakan slot untuk program
perniagaan iaitu untuk korpo
rat, seminar kerajaan, lawatan

dan tempahan menerusi atas
talian? katanya.

Hotel Merrida terletak di
lokasi utama berhampiran pin
tu masuk bandar Klang, di se
panjangLebuhrayaPersekutuan
dan Lebuhraya Baru Lembah
Klang (NKVE), menjadikannya
pilihan sesuai untuk akses per
niagaan dan pelancong.

Mohamed Azmin memotong kek selepas merasmikan Hotel Merrida, semalam. foto: »
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Minta bersih semak
AMPANG  Tanah terbiar
yang dipenuhi semak serta
tidak diurus dengan baik di
Kampung Melayu Ampang
membimbangkan penduduk.

Penduduk mahu dikenali
sebagai Shaedah berkata, ka
wasan tanah terbiar yang ter
letak berhampiran rumahnya
dipercayai menjadi habitat hai
wanberbisa.

"Kawasan semak tu juga
pernahjadi sarangpenagih, tapi
lepas polis kerap ronda kawa
san ni, aktiviti penagihan makin
berkurangan," katanya.

Shaedah berkata, Majlis
Perbandaran Ampang Jaya
(MPAJ) ada membersihkan
kawasan tersebut, tahun lalu.

Sementara itu, Pegawai
Komunikasi Korporat MPAJ,
Norhayati Ahmad berkata,
pihaknya sedia rriaklum ber
hubung aduan penduduk di
kawasan itu.

"MPAJ akan semak aduan
penduduk sebelum tindakan
lanjut diambiir katanya.
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Tingkat jati diri peserta
AMPANG  Seramai 60 kanakkanak sekitar
Ampang dan Hulu Langat terpilih menyertai
Program Motivasi Jati Diri Pdajar Komuniti
Prihatin Dun Teratai di Dewan Orang Ramai
Taman Putra Ampang, barubaru inL

Adun Teratai, Tiew Way Keng berkata,
program dua hari itu adalah kerjasama Pejabat
Adun Teratai dan Pasukan Perlindungan,
Pejabat Kebajikan serta Persatuan Sahabat
Permata Daerah Hulu Langat

"Program ini bertujuan meningkatkan
tahap motivasi serta memperkasakan jati
diri peserta, di samping merealisasikan Zon
Teratai sebagai Zon Pembangunan Modal
Insan.

"Pelbagai aktiviti berbentuk motivasi dan
jati diri telah diadakan sepanjang program

tersebut, antaranya pendedahan teknik be
lajar dan mengingat dengan berkesan, terapi
mewarna, aktiviti dalam berkumpulan (mo
dul kerjasama) dan terapi nyanyian (modul
fokus minda);' katanya.

Dalam perkembangan sama, Way Keng
turutmembuatpelancaranKempenAntiAbai
KanakKanak Peringkat Dun Teratai dengan
slogan 'Jagalah Kami, Sayanglah Kami'.

"Kempen ini memberi kesedaran kepada
kanakkanak serta masyarakat terhadap isu
pengabaian dan penderaan kanakkanak ini;'
katanya.

Hadir sama, Ahli Majlis MPAJ, Edmund
Woon Thean Siang dan Pengerusi Persatuan
Sahabat Permata Daerah Hulu Langat, Md
Rosdi Ibrahim.

Antara 60 kanakJranak yang menyertai program motivasi di Taman Putra Ampang.
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Demi pembangunan desa
KAMPUNG BUKIT BELIMBING 

Kerjasama pimpinan akar umbi penting bagi
membantu kerajaan negeri membentuk satu
beknjawanyangmenydumhdemi pembangunan
desa dan kampung tradisi negeri ini.

Exzo Hal Ehwal Agama Islam, Adat Melayu
Warisan, Pembangunan Desa dan Kampung
Tradisi, Datuk Dr Ahmad Yunus Hairi beikata,
pendekatan itu membuktikan ketelusan kerajaan
negeri membantu rakyat negeri inL

"Perjumpaan dengan ketua kampung di
daerah ini bersama pegawai daerah dan agensi
kerajaan berkaitan penting bagi membincangkan
pelaksanaan proiek di bawah peruntukan

pembangunan desa dan kampung tradisi.
"Bukan saja dapat berbincang tapi isu

berkaitan pembangunan kampung dan
persediaan perancangan pembangunan tahun
depan dapat dikumpulkan untuk diangkat
dalam peibincangan peringkat kerajaan negeri"
katanya selepas penyampaian sumbangan
Tabung Amanah Pembangunan Islam Sdangor
berbentuk tdeskop berniki RM20,000 kepada
Persatuan Ahli Falak Selangor

Sumbangan itu katanya, diharapkan dapat
mempertasakanilmu&lakdiSdangorsdaligus
memberi kemudahan kepada Persatuan Ahli
Ealak Sdangor meraalankan aktiviti berkaitan.

Ahmad Yunus (tiga, kanan) melihat sumbangan teleskop bernilai RM20.000 untuk kegunaan
Persatuan Ahli Falak Selangor.
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Ketirisan maklumat
bawa mudarat
Keselamatan ICT perlu diberi perhatian, elak jejas imej negara
KUALA SELANGOR 
Ketirisan maklumat sulit se
sebuah organisasi kerajaan me
lalui laman sosial Facebook dan
aplikasi online perlu diberi per
hatian serius demi keselamat

an negara.
Ahli Parlimen Kuala

Selangor, Datuk Seri
Irmohizam Ibrahim berkata,
kerajaan tidak boleh ber
kompromi dengan mana
mana pihak yang terlibat da
lam keganasan siber berkaitan
isu keselamatan ICT negara.

Menurutnya, keselamatan
ICT masa kini menuntut ke
pada keperluan keselamatan
maklumat bahkan kebocoran
dan kecurian maklumat boleh
memudaratkan keselamatan

organisasi
"la boleh menjejaskan

imej sesuatu organisasi dan
apa yang lebih buruk lagi,
orang ramai hilang kepercaya
an ke atas sistem penyampai
an perkhidmatan organisasi
tersebut.

Irmohizam (tengah) menyampaikan sijil penghargaan kepada
agensi terlibat sempena majlis berkenaan, semalam.

"Pada hemat saya, pen
dedahan taklimat seumpama
ini sekurangkurangnya bantu
mewujudkan kesedaran akan
pentingnya keselamatan ICT.

"Ini kerana kebocoran
maklumat organisasi beri im
pak negatif terutamanya ke
yakinan pelabur dan tak mus
tahil sebuah negara boleh
terjajah semula jika ketiris
an maklumat sulit terus ber
leluasa," katanya.

Beliau berkata demikian

selepas merasmikan Majlis
Perasmian Penutup Taklimat
Isu Keselamatan ICT dan
Penyampaian Sijil Penghargaan
Hari Koperasi Peringkat Negeri
Selangor 2016 di APPS Hotel,
semalam.

Hadir sama, Pengarah
SuruhanjayaKoperasi Malaysia
(SKM) Cawangan Negeri
Selangor, Dawam Hassan
dan Pegawai Daerah Kuala
Selangor, Shamsul Shahril
Badliza Mohd Noor.
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f

Parti liar ganggu
penduduk ©£EQ

Parti liar mengganggu
ketenteraman penduduk
Oleh AQIB ALFADAA

RAWANG: Kewujudan lima buah
homestay di Taman Templer Vil
las, Rawang yang menawarkan
perkhidmatan rumah parti telah
mengganggu penduduk di ka
wasan perumahan tersebut.
Ekoran aduan penduduk di

perumahan tersebut, pihak Maj
lis Perbandaran Selayang (MPS),
Pejabat Adun Taman Templer
serta anggota Polis Selayang telah
membuat terjahan di homestay
berkenaan.'

Wakil Harakah yang turut serta
dalam terjahan malam Ahad itu,
mendapati, sekumpulan penyewa
homestay sedang rancak berparti,

ada yang berenang serta muzik yang
begitu kuat.

Bagaimanapun, Pihak Berkuasa
Tempatan (PBT) hanya mampu
memberi nasihat kepada penyewa
homestay tersebut supaya tidak
meneruskan parti yang ternyata
mengganggu penduduk sekeliling.
Ahli .PBT Selayang yang juga

wakil pejabat Dun Taman Templer,
Ustaz Mohd Farhan Madzlan ber
kata, mesyuarat bersama Adun Ta
man Templer, Zaidy Mohd Talib;
penduduk serta PBT akan diadakan

segera.
Katanya, ia bagi membincangkan

isu tersebut dengan lebih terperinci.
"Terjahan yang kita lakukan

pada malam ini (Ahad) hanya mam

pu menegur mereka supaya tidak
membuat bising sehingga men
ganggu ketenteraman penduduk,"
katanya.

Beliau berkata, walaupun parti
yang diadakan itu dilakukan se
cara haram namun ia melibatkan
proses perundangan yang ketat
kerana ianya melibatkan harta
persendirian.

"Kita akan adakan mesyuarat
yang akan dipengerusikan oleh
Adun Taman Templer, YB Zaidy
Abdul Talib," katanya.

Dalam mesyuarat itu tambah
beliau, kajian akan dilakukan un
tuk mengambil tindakan yang se
suai terhadap isu tersebut.
Sementara itu, penduduk, CJ

Tan, 38, berkata, setiap hujung
minggu homestay tersebut akan
dihadiri penyewa untuk berparti
sehingga pagi.
"Kadangkadang mereka ber

parti dari malam Ahad se.
hingga pagi Isnin. Kami

tidak dapat tidur malah anak
anak juga mengadu tidak dapat
tidur," katanya.

Menurut beliau tiga buah home
stay itusudah beroperasi sejak tiga
bulan lalu manakala dua mula
beroperasi sejak tiga bulan lalu.
"Mereka juga meletakkan

kereta di merata tempat sehingga
menyukarkan lo'ri sampah untuk
masuk ke kawasan perumahan
mengutip sampah.

Mereka memandu kereta laju
walaupun tahu ini kawasan pe
rumahan. Pernah warga Afrika
menginap dan berparti. Mereka
bukan penduduk di sini. Kita risau
sekiranya apaapa berlaku," tam
bahnya.
Semakan di laman Tacebook'

homestay berkenaan mendapati ia
disewa pada kadar lebih RM1300
semalam terutama pada hujung
minggu.
Sumber daripada penduduk

tempatan mengatakan ada pihak
yang menyewa rumah tersebut
pada setiap hujung minggu ke
mudian menganjurkan parti dan
mengenakan bayaran RM100 bagi
setiap peserta.
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Anggota polls, wakil penduduk, wakil MPS dan wakil pejabat Dpn hanya mampu member!
nasihat kepada penyewa homestay yang membuat parti liar.

•Wakil pejabat Dun, Ustaz Mohd Fauzan antara yang terlibat membuat terjahan
parti liar dl homestay.
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Kempen Gempur Aedes Hulu Langat
HULU LANGAT: Majlis Perwakilan
Penduduk (MPP) Zon 1 Majlis Per
bandaran Kajang (MPKj) dengan
kerjasama Pejabat Kesihatan Hulu
Langat menganjurkan gotong
royong 'Ayuh Gempur Aedes'
berlangsung secara berterusan se
lama 12 minggu.

Ahli Parlimen Hulu Langat, Dr
Che Rosli Che Mat berkata, pro
gram gotong royong selama 12
minggu itu akan berakhir pada 28
September dengan hari keluarga
dan majlis penutup.
Pada sambutan itu, kata

nya, majlis akan menyampaikan
hadiah kepada pangsapuri paling
bersih dan sepanjang 12 minggu
segala aktiviti gotongroyong akan
dipantau oleh Pejabat Kesihatan
Hulu Langat.

"Gotongroyong ini melibatkan
pihak bomba serta MPKj untuk
membersthkan segala sampah
dan kotoran di Tapak Bazar Rama
dan Taman Sri Nanding," katanya
ketika merasmikan kempen terse 
but.

Manakala pada 28 Ogos, MPP

kata, gotong royong tersebut telah
bermula sejak minggu lepas di Ta
man Pinggiran Delima.

"Minggu ini kita adakan gotong
royong di Pangsapuri Wawasan B
bagi minggu kedua," katanya.

Beliau berkata, projek itu ter

Penduduk terutama golongan ibu antara pihak yang berperanan besar
menjalankan kempen gempur Aedes.

Zon 1 MPKj akan turut menganjur
kan gotongroyong di Taman Sri
Nanding melibatkan kerjakerja
membersihkan saliran air yang
tersumbat.

Sementara itu, Pengerusi MPP
Zon t, Mohamad Jan Sulong ber

bahagi dua iaitu melibatkan pen
erangan projek inovasi kepada
kaum bagaimana buat perangkap
nyamuk dalam rumah. •
Ini kerana katanya, supaya

denggi bukan hanya ditangani
oleh PBT tetapi penduduk teruta

ma kaum ibu untuk rnenggunakan
perangkap nyamuk.

Menurut beliau, gotongro
yong telah berlangsung di semua
kawasan di zon 1 dan akan diter

uskan dengan siri jelajah ke ka
wasankawasan lain zon tersebut.

Ahli Parlimen Hulu Langat, Dr Rosli Che Mat merasmikan kempen gotong
royong gempur Aedes di Hulu Langat.
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50 regtu
bersaing
■ Pertandingan
gasing pangkah
dapat sambutan hebat

am@hmetro.corn.my
Idea S Hassan

Ketua Pegawai Eksekutif
PADAT Mohd Falzul Fitri

Muslil berkata, penganjuran
kejohanan itu memastikan
kelangsungan gasing pang
kah sebagai permainan tra
disional negeri selain mem
popularkan kembali perniai 
fian berkenaan,
Menurutnya, kejohanan

juga berperanan melahirkan
lebih ramai pelapis dalam
permainan itu.
"Kita harapkan sukari tra

disional ini terus popular dan
diingati kerana ia mem
punyai keunikan ter
sendiri," katanya ke
tika ditemui pada
pertandingan itu
yang berlangsung di
gelanggang gasing
ampung Bukit, Ka
ar

rtandingan itu di
gi Jawatankuasa
n dan Keselamatan
 (JKKK) Bukit Ka
g membawa pulang
ang tunai RM1,800
 pemenang kedua
it Resak A dari Pa

ng membawa pulang
nai RM1.300.
t ketiga' milik Kuala

dang B dari Pahang yang
membawa pulang wang tu
nai RM700.

Walaupun permai
nan gasing pang
kahtidaklagi po

pular seperti sekitar 1980an,
namun permainan tradisio
nal itu tetap mempunyai pe
minatnya tersendiri
Ia terbukti. melalui Kejo

hanan Gasing Pangkah Ter
buka Negeri Selangor 2016
anjuran Perbadanan Adat
Melayu dan Warisan Negeri
Selangor (PADAT) yang di
adakan barubaru ini me
narik penyertaan 50 reguga

+ sing dari seluruh negara.
REMAIN mdokiitan paigfcah.podo gasing Jaw an pado Pertandhgan Gasing Pangkah Tradfsiond Terbuko Selangor <§ Gdanggaog Gasing Pangkah
Kampung Buk/t Kapar.
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Setiap tikus yang
ditangkap dan
diserahkan kepada MPS
akan dlberi ganjaran .
RM3 seekor"
Fauzi Ishak

beri tumpuan kepada bebe
rapa kawasan yang dlkenal
pasti mempunyai populasi
tikus yang tinggi seperti pa
sar, pusat komersial dan
tempat pembuangan sam
pah.
Beliau berkata, setakat ini

sambutan yang diberikan
oleh masyarakat sangat
menggalakkan dengan ki
rakirahampir 100 ekor tikus
berjaya ditangkap dan dilu
puskan.
"Sepanjang musim pera

yaan Julai lalu, sambutan
perlahan. Namun, ia mula
menunjukkan peningkatan
sepanjang Ogos. Saya yakin
dalam tempoh dua minggu
terakhir ini, lebih banyak ti
kus yang akan dapat kita ta
wan," katanya.

menyerahkannya di kauntet
yang disediakan dan akan
terus dibayar tunai," kata
nya.
Menurut Fauzi, MPS mem

kan kepada mereka.
"Sepanjang kempen ini,

kami membuka dua kaunter
kbas setiap hari di Dataran
Ilmu Bandar Barn Selayang

{9.30 11.30 pagi) dan Medan
Selera Taman Greenwood/
Taman Berlian (2.304.30
petang). Mereka yang ber
jaya menangkap tikus boleh

PETUGAS MPS menunjukkan tikus yang ditangkap.

Lagi btfusH
m mi^Hr r —

tangkap tikus P

Selayang

Ketika masyarakat di
seluruh dunia ter
masuk Malaysia di

landa kegilaan permainan
memburu dan menangkap
Pokemon, Majlis Perbanda
ran Selayang (MPS) pula
mempergiatkan kempen
menangkap tikus.
Berbanding Pokemon, misi

menangkap tikus temyata
lebih memberi faedah kerana
setiap tikus yang ditangkap
dan diserahkan kepada MPS
akandiberiganjaranRM3 se
ekor.

Menurut Pegawai Penera
ngan MPS Fauzi Ishak, 'Kem
pen Hapuskan Tikus' yang
dilancarkan sejak 1 Julai lalu

Rody Fadly
am@hmetro.com.my

dan berakhir pada 1 Sep
tember depan adalah untuk
memberi kesedaran kepada
masyarakat betapa penting
nya menjaga kebersihan.
"Walaupun kes liptospiro

sis atau kencing tikus yang
pemah menjadi isu satu ke
tika dulu kini semakin reda,
MPS mengambil pendekatan
memberi peringatan agar
masyarakat sentiasa ber
waspada kepada ancaman
penyakit itu dan penyakit
lain yang dibawa oleh tikus.
"Kempen ini juga bagi

memberi pendidikan kesi
hatan kepada warga Sela
yang agar memastikan per
sekitaran kediaman mereka
sentiasa dalam keadaan ber
sih. Apabila kebersihan
menjadi budaya hidup, de
ngan sendiri mereka terhin
dar daripada pelbagai anca
man penyakit bukan saja
yang dibawa oleh tikus ma
lah haiwan lain," katanya.
Fauzi berkata, bagi meng

galakkan penyertaan ma
syarakat dalam kempen ini
MPS menawarkan ganjaran
RM3 bagi setiap ekor tikus
yang ditangkap dan diserah

■ 'Pemburuan'
lebih manfaat
berbanding
keiar Pokemon
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New Sprint Highway
link ready by December
PETALING JAYA  After a long wait, the
Jalan Harapan link in PJ, which promises
to ease traffic woes along the Section 17
to Section 20 stretch, is now due to be
completed in December this year.
The threelane dualcarriage road

project, which will connect Jalan
Damansara to the Sprint Highway, was
hit by numerous setbacks since it began
in 2013 due to a clash with sewerage
upgrading works and other private
development projects in the area.
Also, there were issues with various

utility companies which were required to
relocate their cables and pipes in order to
make way for the project.
However, the link is now 86 per cent

completed.
Petaling Jaya City Council (MBPJ)

councillor Jamaliah Jamaludin said the
RM15 million project is being carried
out in three phases, and the road will be
open to public once the second phase is
complete.
According to MBPJ, the third phase will

involve the widening of existing roads
surrounding the area.
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£ FOOTBALL

Blow to Selangor's season
HEATED: Teammates Ukah and Bunyamin involved in fight on the pitch
REPORTS BY DEVINDER SINCH

devinder@nst.com. my
SELANGOR'S 2016 season is on

the verge of imploding after
two of their players came to

blows on the pitch in the second
such incident this year.
Ugo Ukah was sent off at the tail

end of Selangor's 11 draw with
Sarawak in a Super League match
Kuching on Wednesday after the
centreback appeared to headbutt
fellow defender Bunyamin Umar.
Both Ukah, a midseason signing,

and Bunyamin, who had blood
streaming from his head, had to be
restrained by Selangor and Sarawak
players from having a go at each
other before the referee sent off
Nigerian Ukah.
It is not clear what had incensed

Ukah but just prior to the incident,

rightback Bunyamin stepped in
front of Ukah to clear a Sarawak
cross into the box when it looked like
Ukah had it covered.
Selangor interim coach K. Gu

nalan declined to elaborate on the
incident and left it to the team's
management to handle it.
"I don't want to comment. I will

inform the management about what
happened," said Gunalan at the
State Stadium on Wednesday.
"I don't blame either player. But

this incident should not have hap
pened because they are profession
als. I will discuss this with the man
agement so that we can arrive at an
amicable solution."
Selangor face PKNS in the

Malaysia Cup quarterfinal first leg
on Sunday but Ukah's red card sus
pension will not apply to the
Malaysia Cup, leaving Gunalan in a
selection dilemma.
In a prior incident, striker Mauro

Olive was given a onematch sus
pension by the club after the Ar
gentine punched midfielder Hafiz
Kamal in a dressing room bustup

after Selangor's 31 defeat to Felda
United on April 8.
Zainal Abidin Hassan, the coach

then, dismissed talk of unrest in the
squad as Olivi was suspended for
one game.

In Wednesday's match, Selangor
slipped further from thirdplaced
Kedah after needing Adam Nor
Azlin's late equaliser to salvage a
point following former Selangor im
port Junior Aparecido's 40th
minute penalty for Sarawak.
The draw kept Sarawak out of the

relegation zone in ninth place on 19
points, but they are only a point
ahead of llthplaced Penang.
Selangor remain unbeaten in Gu

nalan's five games in charge though
they have drawn their last two
league matches.

Selangor's Ugo Ukah (Itft) and Bunyamin Umar came to blows on the pitch in their Super League match
against Sarawak in Kuching on Wednesday.
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MBPJ clears illegally
planted crops on KTM land
Move to make Jalan 1/2 urban park safer for residents

story and photo
by VINCENT TAN

vincent.tan@thestar.com.my

THE remaining illegally planted
sugarcane groves and banana
trees on Keretapi Tanah Melayu
Berhad (KTMB) reserve land
along Jalan Railway 1/2 were
finally cleared by Petaling Jaya
City Council (MBPJ) morning.
The crops planted by residents

in Section 1, had mostly been
cleared to make way for a council
effort to turn the previously dis
used reserve land into an urban
park.

Work on the park had original
ly been planned to take off in
2014 but it was delayed on three
occasions when residents
requested for an extension to
harvest the crop before the coun
cil moved in.
"We have been discussing with

the three residents since 2014,
and issued notices to them to
clear their crops," said MBPJ
Landscaping Department officer
Sharizatul Shima Shamsuri.
Sharizatul said one of the rea

sons for clearing the trees was to
make the urban park safer.
"A lot of the people using the

park in the evening said the sugar
cane and banana plants provided
a lot of hiding spots, which made
them feel unsafe," she said.
Jalan 1/2 Residents Association

chairman Muhd Akhir Abdul

Council workers clearing the sugarcane and banana plants on KTMB reserve land.

Rahman, who was present when
his plants were being cleared, said
he had spent about RM50.000 to
clear away the bushes and under
growth on the neglected reserve
land back in the.early 2000s.
Additionally, he produced

expired lease agreements between
him and KTMB, the last dating
back to 2008 for a period of three
years.
"I am disappointed that MBPJ

will not allow me to continue
planting the crops here, but if they
are going to clear off this land
then they should also clear the

other encroachments such as the
cabins and the unlicensed tem
ple," he said.
He admitted holding discussions

with the council over his planting
cash crops on the land, although
Muhd Akhir said he never
received any notices to vacate the
land.
In reply, local councillor

Terence Tan said MBPJ was con
ducting an overall survey of all the
businesses and other nonresiden
tial uses of land in Section 1.
"Currently, the whole of Section

1 is categorised as residential.

"So everything, including the
temple, which has been sitting
there for decades, needs to under
go the legalisation process," said
Tan.

Bukit Gasing assemblyman
Rajiv Rishyakaran said the Jalan
Railway park was not only the
newest, but one of the biggest
urban neighbourhood parks in
Petaling Jaya.
"I hope Petaling Jaya residents

will take advantage of it to the
fullest and also take care of the
new park, as it is one of the new
green lungs in the city," he said.
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Empowering
the community
MBPJ's Sustainable Community Award
offers RM30,00Q grants to winning
associations, groups, individuals and youths

story by
SHEILA SRI PRIYA

sheilasripriya@thestar.com.my

COMMUNITY empowerment is the way for
ward for a sustainable society and the
Petaling Jaya City Council (MBPJ) is calling
for entries to the Sustainable Community
Award Petaling Jaya 2016 from now until
Oct 14.

The award is open to associations,
organisations, groups and outstanding
youths and the winning teams for each
category will receive grants worth
RM30,000.
The categories consists of Environment

Initiative Award, Economy Initiative
Award, Cultural and Community Initiative
Award, Best Management Award and
Habitat Initiative Award.
Youths could contest individually or in

groups and the grand prize is RM10,000.
The runnerup gets RM5,000 and the third
prize is RM3,000.
The programme is part of the council's

commitment towards Local Agenda 21
where public participation is given due
importance.
The council first introduced the award in

2001. Based on the council's studies these

programmes have proven successful, judg
ing by the active public engagement.
Petaling Jaya deputy mayor Johary

Anuar said the city received overwhelming
support at any town hall session.
"During town hall sessions, we some

times come facetoface with thousands of
residents who express their views.
"They would come with their neighbours

and this is something rare in other local
authorities. This engagement and spirit of
togetherness is what we have fostered
throughout the years," said Johary, who
encouraged more residents to embark on
positive community initiatives which could
be exemplary and inspirational for others.
In this year's awards, the winners would

be judged based on either the success of
their programmes or on project proposals.
The grant prize money will be released

to the community only based on their
strong proposals or impactful community
efforts, said Johary.
The panel of judges are industry experts

such as the Malaysian Institute of Planners
honorary secretary Datin Mazrina Abdul
Khalid, Urban Wellbeing, Housing and
Local Government Ministry division secre
tary Datuk Hafidzah Hassan, Childline
Malaysia project officer Datin P.H. Wong
and Universiti Teknologi Mara
Communications and Media Studies lectur
er Hariyati Ariffin.
For enquiries, email sustainablecommu

nitymbpj@gmail.com or call 037956 3544.
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(From left) Petalingjaya councillor Ahmad Akhir Pawan Chik, Petalingjaya Town Planning director
Sharipah Marhaini Syed Ali, Gasing Indah RT chairman Eric Chew, Johary and councillor Ariffin
Mahaiyuddin at the Sustainable Community Award Petalingjaya 2016 launch.

Guests at the
launch of the
Sustainable
Community Award
Petalingjaya 2016.
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LOCAL FRUITS FESTIVAL
Every day this month, Subang Jaya
Municipal Council (MPSJ) is organis
ing a Durian and Local Fruits Fest at
the Kompleks Kemudahan dan
Kemasyarakatan (3K)Jalan SS13/1
Subang Jaya, from 10am to 10pm.
This event is aimed at fostering com
munity ties. For details, call 035621
0654.
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Flash flood in area after land clearing
By PRIYA MENON
priya@thestar.com.my

FEARFUL residents living at the
foothills of a rapidly developing
hillslope project in Taman
Ferngrove Cheras are demanding
a stopwork order pending fur
ther investigations.
Residents from Taman Cuepacs

Phase One claim the hillslope has
a gradient of more than 45°,
making it a Class C slope that is
banned for development by the
state government.
Unfortunately, the eight bunga

low lots being developed had
already been approved, much to
the dismay of the residents who
have been trying unsuccessfully
to get more information on the
project.
Residents recently held a pro

test to voice their displeasure
and demand a stopwork order
for the time being.
Taman Cuepacs Phase One

Residents' Association chairman
Joan Francis said they had been
asking for Environmental
Assessment Impact (EIA) reports
as well as confirmation of the
hill's gradient but to no avail.
They have met with the devel

oper's representative three times,

the first on June 22 and the most
recent just two weeks ago but the
representative could not answer
any of their queries.
"They keep pushing us to the

Kajang Municipal Council (MPKj)
but the Building Control depart
ment said it could not release the
documents," she said.
Fellow resident and former

Petaling Jaya MP Kua Kia Soong
said the state and MPKJ should
intervene since they had long
advocated the Local Government
Act 1976.

"This development is against
the blanket ban in 2009 by the
then Mentri Besar of Selangor on
all hillsides above 25° gradient,"
he said.
He also said the federal and

state governments assert that the
local community must be
informed of such developments
and that necessary reports be
conducted before any develop
ment should take place.
Despite their efforts, the devel

opers started clearing the plots of
land a month ago to begin build
ing four bungalows.
RA assistant secretary Michael

Lau said the signboard to notify
the residents of the development
was only put up after that but it

lacked information on the
approval and the developer's
licence number.
More worrying for them was a

recent flood that affected the
entire neighbourhood following
the land clearing.
"The floods were caused by

run off from the excessive cut

ting of trees and our monsoon
drains at the corner of Jalan
Koop Cuepacs 1 and Jalan Koop
Cuepacs 2 are clogged up with
dead branches
and leaves," Lau added.
The drains have also been

eroding, increasing their fears
especially since the develop
ment's boundary markers are
located less than a few meters
from the drains.
Residents have asked the

council to fix the drains for
awhile now but nothing has been
done so far.
The soil from the clearing

works appear to be inching down
and a downpour could trigger a
landslip if not attended soon.
Residents are also worried that

they will lose their green lung
especially since it is home to a
number of exotic animals.
Kua, who is also an avid bird

watcher, said he had spotted a

Buffy Fish Owl previously, and
the place was also home to three
different types of monkeys
including the Dusky Leaf
Monkeys, Long tail Macaques
and the Silver Leaf monkeys.
For now, the residents say they

are not against the development
but are looking for a winwin sit
uation to ensure their safety as
well as preservation of the green
lung as well.
Present at the protest was

Kajang councillor Young Syefura
Othman, who confirmed that the
relevant approvals had already
been given.
When asked if the council

should hold a public objection
period for the development,
Syefura said the she had checked
with the relevant departments
and was told it was not required.
"Based on the local plan, it is

not required and according to
the department, the developer
has already conducted a geotech
nical survey on the land parcel
already," she added.
Syefura, however, said she

would forward the residents'
objections to the council and
would organise a meeting
between MPKJ, the residents and
the developer.
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PJ Half still
popular
after
28 years
Run draws 5,100 participants
with Kenyans making clean sweep

flagged off by Petaling Jaya's
deputy mayor Johary Anuar,
who later joined in on the 3km
fun run.
The 21km route took the run

ners from Section 52 to as far as
SS2, passing both major urban
and suburban areas of the city.
According to the organisers

Petaling Jaya City Council
(MBPJ), most of this year's partic
ipants were mainly residents of
Petaling Jaya and the greater
Klang Valley and it also attracted
a number of foreign runners.
Kenyan runners Joseph

Mwangi Ngare (1:12:01), John

EVEN after 28 editions, the PJ
Half Marathon is still able to
draw a big crowd.
This year's run, which flagged

off from Section 52, saw 5,100
participants taking to the streets
in the heart of Petaling Jaya,
recently.
Along with the main 21km

open run, there were also three
other race distances  10km
open, 7km for students, a 3km
fUn run as well as a a 3km
wheelchair category.
The first wave of participants

for the 21km event set off from
the start line at Sam after being

(From left) Johary, Joseph, John, Samuel, MBPJ community development director Aznan Hassan and MBPJ community develop
ment assistant director Zaharah Rustam

Lorono Lorira (1:13:05) and
Samuel Muya (1:16:17) made
a clean sweep in the 21km
open category, winning the
top three spots. Some
RM39.000 in cash prizes
were given out to the win
ners for this year's event.
There was also a special

appearance by a sprinter
who made headlines even
before the Olympics runa
way ostrich Chickaboo, who
was happily mingling with
the participants,
The run was a

collaborative effort between
Selangor Para Athletes
Association and MBPJ and
Puncak Ventures SRA Sdn
Bhd along with sponsors
lOOPlus, Ultron, Soleus,
Running Lab, Phiten and
Tropicana City Mall. Participants getting to know the star of the event, Chickaboo.
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What will
it take
to go green?
So far, various campaigns have failed to change
people's attitudes and habits over the years.
MALAYSIANS use an average of nine billion
plastic bags a year. Yes. Nine billion. Let that
number sink in. That's more than the world's
entire population.
Actually, scratch that, we probably use

more than nine billion. That figure is based
on plastic bags that are taken away from
hypermarkets and supermarkets.
If you include department stores, night

markets, wet markets or even the mamak
shops where you pack your teh tarik or mee
goreng, this figure should at least double.
This should not be tolerated, at least not for

a country that has aspirations to become a
developed nation.
For sure, the Government has tried various

means to curb plastic bag usage  the no plastic
bag day (first introduced in Selangor in 2008
and subsequently nationwide in 2011), recy
cling campaigns and recently, the waste sepa
ration regulations instituted in various states.
While all these measures have been trum

peted as initiatives to protect the environ
ment, none of them have actually succeeded.
Despite the millions spent in awareness cam
paigns, Malaysians, to a large extent, continue
to have a lackadaisical attitude towards
"green" initiatives.
A recent study by Monash University

showed that the "No plastic bags on Saturday"
policy has raised awareness, but it has had a
negligible effect on reducing plastic bag use.
The wideranging ethnographic study found
that the policy's objectives, of reducing waste
sent to landfills and reducing pollution, had
not been achieved.
To verify this study, The Star sent a number

of our journalists to various Klang Valley
supermarkets, hypermarkets and department
stores on Saturdays for the last three months.
These journalists found the consumers'

indifference shocking  it was hard to find
people who actually brought their reusable
bags when shopping. They found that the

general perception of consumers was that
they were aware of the "no plastic bag" rul
ing, but they either didn't care or found ways
to circumvent this ruling.
These methods include using the white

plastic rolled bags meant for vegetable and
produce sections to carry their shopping
items, paying 20 sen for a plastic bag and
cramming everything inside, and also using
the shopping trolley to transfer their grocer
ies to their vehicles.
Obviously, we Malaysians are an ingenious

lot when it comes to saving 20 sen!
Two new rulings will come into force in

January next year. A polystyrene food pack
aging ban will take effect on Jan 1 in Selangor
and KL, and additionally the "no plastic bag"
ruling on Saturday will be extended to seven
days a week in Selangor, also effective Jan 1.
Looks like our authorities mean business,

but then again earlier "green" legislation
hasn't really been effective. Will our busi
nesses and, more importantly, our consumers
adhere to these new rulings? Probably not, as
trials have already shown a lack of enthusi
asm for outright bans.
The Ramadan bazaars in Selangor were

part of the initial phase of the campaign  all
12 local councils were tasked with ensuring
Ramadan bazaars stuck to the polystyrene
ban in June.
But cost was a major barrier for the traders

who participated in the campaign. With each
biodegradable packing priced at between 30
sen and 50 sen, some of them were forced to
increase prices of food sold.

The councils sold recyclable packs in 100
pieces for RM24. Local authorities in Selangor
and KL may have to absorb some of this cost
if a complete ban on polystyrene containers is
to be successful.
While the ban itself has yet to gain traction

with businesses and consumers, the Waste
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Management Association of Malaysia has
warned the Government that a complete ban
could in turn create a negative impact to the
environment.
Its honorary secretary, Mohd Radhi Cheah,

said that while polystyrene was toxic and
harmful to nature, a complete ban would
encourage the use of paper packaging, which
could have an even bigger environmental
impact.
"To make a paper bag, it takes 2.2 times

more energy and it uses more than 4.7 times
the amount of water compared to plastic
bags," he said, adding that the production of
paper also produces 3.1 times more green
house gases.

Malaysians use an
average of nine billion
plastic bags a year.
Yes. Nine billion.
Let that number sink
in. Thaf s more than the
world's entire population.
Radhi, however, insisted that the associa

tion was not in favour of plastics but stressed
that the impact of such decisions on the envi
ronment should be taken into account before

implementing them.
The other key regulation that has seen an

indifferent response is the waste separation
at source ruling, in force since June 1.
Households in Kuala Lumpur and six other
states were already warned to separate their
garbage in September last year.
June 1 was the day when enforcement of

this new ruling was to take place, but as of yet,
not a single summons has been issued to
households that do not separate their waste.
Millions have again been spent on the recy

clable bins and these can be seen in housing
estates, commercial areas and also apart
ments. But while the facilities are in place, the
public have yet to fully embrace waste sepa
ration.

My condominium is a typical example 
the management committee installed large
recycling bins for residents months ago, but
it was forced to place smaller recycling con
tainers on each floor of the apartment sim
ply because the residents weren't utilising
the facilities.
Yes, public apathy is arguably the number

one reason why "greening" efforts fail. The
Government's awareness campaigns when it
comes to plastic bags and waste separation
have not had the desired impact, and we may
need to try other means, including a tougher
approach to change people's attitudes.

The writer feels that consumers should be
charged RM1 for a plastic bag from next
year. This may seem exorbitant, but
shoppers will be forced to bring their own
reusable bags.
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#

(吉隆坡2 5

日讯）正在重组

中的大马特易购

(Tesco),今日回

应裁员600人传闻时

说，该公司的确在

重组人力，但没有

确切裁员数字，唯

肯定的是此次裁员

人数不可能达到600

人这么多。�

《中国报》记者

致电特易购相关人

士，询及商场部门

大裁600人是否属

实，该发言人回答

说不知道这数字从何而来。�-

"我们的目标是尽量减少被裁的人

数，尽力帮受影响的员工匹配到其他内

部职位。"

发言人指出，特易购的确在裁员，但

这与130名自愿离职计划（VSS)无关，

她说目前没有确切的数字。

"之前130名是总部员工，这次是商

场部门，但我们还不知正确人数，还在

努力帮匹配其他职位，让人数降到最

低。，'

"我完全不知道600人的数字从何而

来，这根本不会到600人。"

发言人强调，这涉及特易购转型计

划，他们希望这一次的重组计划可让员

工适得其所，为顾客带来更好服务。

600

IA

昜裁
mm
重罕

力達

馬

特砂

第56家超市開幕

特易购目前有8000名员工，其中500名

隶属公司总部。

另厢，特易昀在大马的第56家超市今

曰也在万宜公主城热闹开幕，这家新开

幕的特易购超市拥有38个新的商店和摊

位，也设置了儿童游戏区和提供本地美

食的食阁

该超市°今日由加影市议会主席莫哈末
沙尤迪和特易购大马零售董事伊恩肯特

(Ian Kent)推介。

伊恩肯特指出，这个超市的推出不仅

让特易购得以参与万宜经济的成长，也

为当地创造了许多生意机会。
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■张菲情（左3)代表金山花园居民，和州政府成立的小组进行会议。左为方庆
 '

小組委會討論5事項

再迪承麵臓觀察

水。

水管須深埋3公尺

曰委派承包商清理了斯佳

柏兰岭6的排水系统，且

该小组也同意承包商必须

整顿该区的排水系统，并

列明水将往何处排除，因

金山花园居民不愿再因排

水问题而再次引发土崩和

山泥倾斜事故。

她指出，国能承包商

也将在9月5日进行土崩

解决，料将于年底完成工

程，并也有大马公共工程

研究院（IKRAM)负责监

督0

丨°张菲倩也说，至于居
民和国能之间的官司，包

括，国能申请庭令禁止居

民踏入电缆施工地，国能

也会将维持电缆和住宅的

距离，唯，这却须更迂一

步的保障。

金山花园居民代表方

庆水说，他将所有相关的

文件细节再次呈上给该小

组，并继续坚持立场。

(莎阿南25日讯）雪

州行政议员再迪将在近期

内，再到蕉赖金山花园巡

视国能建高压电缆工地。

莲花苑州议员张菲倩指

出，州政府就蕉赖金山花

园居民反对国能在该花园

建高压电缆一事，上周成

立小组委员会，今曰首次

召开会议。

她指出°，小组成员基本
上主要讨论居民最关注的

5个事项，且雪州行政议

员再迪也承诺，将在近期

到现场观察情况。

她今日在雪州政府大厦

结束和该小组的闭门会议

後说，今日会议谈的主要

问题包括，高压电缆和该

花园的距离、在斯佳柏兰

岭6 (Segar Perdana 6)

的山泥倾斜问题、AP32

及AP35的土崩问题、围篱

问题和居民与国能的官司

等。

她指出，根据水务局在

2014年的评估报告/埋在

地底下的水管必须深3公

尺以上，以免影响高压

电缆的建筑，导致水管破

裂等问题，唯，居民却发

现，水管并无埋深于3公

尺。

她说，国能也在8月13
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(万津25臼讯）

万津直落昆合�庆赞

中元盂兰胜会平安

宴筵开93席，并拨

出2000令吉捐i助直

落昆仑幼稚园及瓜

冷爱心功德会，各

得1000令吉。

直落拿督$区

特别助理郑永德指

出，中元节深具意

义，发扬孝道精

神，值得加以发扬

广大。�
他相信伊刑丨法不

会被宪法所承认，

希望其他政党及菲

穆斯林应该坚持反

时的立场。

他代表雪州行政

议员欧阳捍华出席

晚宴，也代表宣布

发出isoo令吉给盂

兰胜会工委会。

大会主席刘自强说

庆赞中元普S胜会经进入第

？o年，每年都I到村民善信们

内热烈支持，&面盛况逐年提

H-o

勝
| '

直TT7

落士
m由
m女

麗宴
贊
中！冃

■ 2

團
鹏

1000

PH

平安宴上穿插歌唱馀

兴节目，也发动响应支

持"坚决反伊刑事法，

捍卫联邦宪法"签名运

。出席嘉宾尚有瓜冷县
议员洪俪容、张志福及

颜毅靖，直落拿督选区

服务团队助理叶来庆与陈伟

庆，万津直落昆仑居民协会

主席拿督许进登、瓜冷中元公

会主席郑宝庆与署理主席颜进

明、副主席蔡赞富及总务周进

文等。

■i

！r "：

■安自庆左

万晚强、起

津宴、郑为
直主洪永苏
$宾春德&
I席福、和
fcB 

■p '、张二
g坐洪志胃
g者倆福i
€左容及f
$起、叶g
；为颜来$
善林毅庆f
^进靖，业
胜兴、後。
会、陈站

平刘伟者

■办宝萍（左4)及余华兴（右3)接领捐款後，与见证人及大

会要员等合影，左起为张志福、郑永德及吴青裕，右起为苏育

成及刘自强。
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靈市廳剷空地農作物

全画打造成休閒公園

(八打灵再也25日讯）八打灵

再也市政厅已清除灵市铁路1/2路

(Jaian Railway 1/2)空地上的农

作物，以将该处全面打造为休闲公

园。�、

武吉加星区州议员拉吉夫指出，

该空地去年9月开始开放给居民进行

休闲活动，但有人非法在该处种植

农作物，如甘蔗、香蕉树及其他草

本植物。

"他们不被允许在

展1 口必公共场所种植'市政
厅已多次发通告给涉

/TV IMI細叶輸，�(旦働 1
丨月JXxIMi始终不给予合作。"

他说，该处原是杂

草丛生的空地，后遭

一些人种植农作物，约于2009年，市政

厅计划将空地打造成休闲公园，其他农

民都给予充分合作还原空地，只剩3个单

位冥顽不灵。"

他说，市政厅2014年开始与该3个单位

讨论，并给予缓冲期，让他们清收农作

物后，再把农作物铲除，但至今无动于

衷，市政客厅唯有把这些农作物铲除。

他补充，许多居民投诉，茂密的农作

物里可能有蛇出没，危害居民安全，所

以一般人鲜少进入农作物范围。

八打灵再也市政厅景观规划部门官

员莎丽扎杜西玛说，所有农作物被铲除

后，除了打造休闲公园，当局也计划设

立社区植物园作为美化，但绝非用作商

业用途。

她说，该植物园将全权由灵市政厅打

理o

行的尚有拉吉夫特别助理吴国炜、

八打灵再也市议员助理英德拉和助理拉

兹曼。

■拉亩夫（右P箱出被鼇农作物�敝二左起为桑鼠伟、英
德拉和拉兹曼。,，
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武吉紐立卡發展芭地主

週E抽籤分配屋子
(瓜雪25丨讯）瓜雪县武

吉知拉卡（BAAt Cheraka)

第2和3期青皮书发展计划下，

分获芭地的园主或继承人，

受促携带相关文件于本月2S曰

(星期日）上午9时，前往甘

""榜武吉古晋（Kampung Bukit

Kuching)民众会堂进行办理

分配屋子的抽签仪式。

这片发展芭地现在改称

为Alam Mutiara Dan Alam

�Utama，20多年前由雪州政府

分发给无土地的申请者，後来

有发展公司提供交换条件,向

地主收购发展却失败告终并搁

置至今，新发展公司接手后，

补发赔偿金及分配房屋给原地

主，令地主略为安慰。
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安邦再也市會、

921申請執照活動
(古降坡四口讯）安邦再也丨fi议会将于9月日，.早h

9时至下午4时30分，住安邦拿督阿末拉扎甩礼堂，举办"申

请执照"活动.时市议会将设(Z多项柜台，让民众进行谘

5:權§___變.:;1^^!['...:3;編:灣
rfT议会公关诺咍雅蒂发文告指出，市议会在h述H+，将

提供申业执照、更新2017年执照、店面装修准证、公司

注册、还罚款祀台、肾方、消拯局、福利局谘询柜台、传染

病讲座、食肆经营课程4商业注册等。

W兴趣者，"I以在上述FIF,携带公司注册文件、店面照

片（店内与店外）、身份证或护照副本、昀买火火器收据、

实走或租赁合约副本、公n_l盖草，抵达现场谘洵。

有疑问可以联络：03-42803944或7924.
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■加影市會投訴會議-

拍桌怒斥行政沒依程序

拉頁達市會主
(加影25日讯）公正党加影

市议员拉贞达今午在市议会投

诉会议上，炮轰市议会执法与

行政管理太弱，以致许多民生

问题无法解决，惟市议会主席

沙尤迪不认同其看法，双方争

论一番后，沙尤迪一脸不悦结

束会议。

向来°敢怒敢言的拉贞达在
会上，不满执法组工作怠慢而

开火，他说，士毛月彩虹花园

1/1路的20名路边小贩当中，

有小贩违规摆摊位，却迟迟没

有被对付。

他说，市议会允许毎摊位只

能摆放2张桌子，但有小贩竟

雙方不歡而散

然摆了 40张桌子，有如一间餐

馆0

他在斋戒月时已向市议会反

映，但市议会体谅小贩而把执

法行动展延到开斋节后，无奈

至今都没有采取行动。

拉贞达今午在会议上挑起

此课题时，一度拍桌子怒斥市

议会的行政管理没根据程序

进行，沙尤迪最初微笑回应，

但坚持不认同拉贞达的看法，

拉贞达也坚持己见，沙尤迪一

脸不悦结束会议，双方不欢而

散。

席讓

廢車問題無法解決#斯兰党加影市议员莫
If哈末占说，市议会对

于区内的废车问题没有办

法解决，市议员在会议上

讨论都徒劳无功。

他说，区内废弃车太

多，市议会要拖走也受限

于法令以及繁文缛节，最

后什么都不能做。

他认为，唯有制定强硬

的法令，包括允许市议会

拖车、报销车或拍卖有关

废弃车，才能解决问题。

市议会主席沙尤迪回应

时说，修改法令的议题已

带到州政府讨论，但州政

府未有最后决定。

他说，无拉港州议员黄

田志有拨款赞助拖车，市

议会也确实需要人民代议

士的帮助。

■

拉

贞

达

■

沙

尤

迪
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污水处理厂曾经发生被漆料厂排出

的污水染成粉紅色，排污管则被油脂阻

塞，当局需要费时费力清理，而且污水

处理厂有林林种种的固体废料、加剧排

污难度和导致阻塞。

(八打灵再也25日讯）英达丽水

(IWK)首席执行员拿督阿都卡迪指

出，目前该公司每年出现财政赤字，

污水处理收费不真永续性，除非釆纳

新收费率或其他机制，否则该公司无

法生存。

询及内阁正在研究调整排污费架构，

何时将会落实新架构？他说，这交由政府

决定。该公司要求的是按照容量计算排污

费，采取使用者付费原则，用越多者需支

付越高的赛角。：

建议水费排污费一账单

他今日在媒体汇报会上说*该公司也

建议推出水费单和排污费结合成一张账

单，逾期不还就会切断水供，但是不会堵

住排污系统导致污水倒流。目前已经在纳

闽推行试跑计划，成果不错，征收率达

87%。�| -

"以新加坡为例，他们的水费、电费

和排污费是'3合1'的账单，如果逾期未

还，就会面对断电、断水的窘境。"

排污费20年没调整

他指出，排污费2Q年来没有调整，
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但是所有成本都增加，IWK的收人约10亿令

吉，征收排污费约6亿令吉、政府补贴达2

亿令吉，每年都处于赤字的情况。

"我们只好降低营运成本，采取内

部减少成本措施，例如冻结请人、无纸作

业，如果还是无法继续营运，只好向政府

求助。

询及"2合1账单"等措施，用户是否

做好准备，他说，要等到何时才算是"做

好准备"，年年都有选举，不是大选就是

补选，不然就是党选，有问过人民已经做

好准备了 d马？家庭用户的排污费一年才96

令吉，比任何费用都便宜。"

他指出，未来朝向在全国落实"2合1

账单"措施，以及在每个州属只有一个兼

管水供和排污的营运单位。

"目前的情况，我们还有货款，如果

与各州的水供公司合并，那些水供公司会

倒闭。"�,

较早时，能源、绿色工艺及水务部秘

书长拿督吕淑玉透露，政府已同意英达丽

水调高污水处理收费率，但收费结构必须

得到内阁的批准，并在"适当"的时候才

向民众公布。

拖欠者

多是家庭用戶
killilfrfli ,束庭州广大

PHJ约<|_310力_，k多数逾期不

U：徘h费的沾家庭川广，f�均丨il�：收-f-

487% ..

他说'丨'「多川广拖乂U久� IJI.S

nff罚款�允i'r他fi'uu分mm欽的

//八岱让■■

"我If ]叶以将逾期来还者捉拧上

lit �冻结成杏封、侦荇的资产,m足

i'r私沾庭外fi丨解，我们也6丨�总让他

ffj'iu �即仲Vi:尔砘产岜允济丨-喂�

IM此i丨：他们以■、年的时M分期付

"fjTr^iUU '抵 Iff 的 A�式让

拖X次，例如以洒店为例，

我丨fjfri别1H店节办沾动�扣除拖欠的

徘W赀。"

処达1.1丨彳水的'沾7个地//政府

的汚水处评服齐� 1>|T:|i^jl55tit!l

方政府"

拟拟1丨)!W年徘污吸泠法令�丨�.

t儿沟的丨！丨赀li^r r7f:%00令

�临椐让筑物Y度价位fl丨川水Wlft/

-i;：政府机构则记2「)个:10令iff_ ：丄业

则沾rui丨：人敉il�筇� 1、別化馆池排

viit 坨池则 liiri

低5 V ,'f ：束庭川广的北汁j化n池徘

iv ■供则；洲J 8,V、1、别化坨池则

！阶丨1,--- '
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每

月

8

令
士

口

全

球

最

便

宜

■都卡迪指出，每月8令

PHJ吉的排污费根本是"以

经济舱的费用坐在头等舱"的收

费率，我国的排污费是举世最便

宜。

他说，每月8令吉的排污费，

每天才27仙，连买印度煎饼都不

够。

他指出，有些人无法想像排

污工作的重要性，其实只要想一

想，一户家庭5个人，每人每天产

生200公升污水，一个家庭就有

1000公升污水，要把这些污水装

在瓶子中运出屋外，大约需要700

个瓶子。

别把排污系统当垃圾桶

他也呼吁民众，别把排污系

统当成第二个垃玻桶，其员工经常在污

水处理厂找到许多不应该出现的垃圾，

例如雨伞、足球、衣架、甚至尸块，虽

然也有金饰，不过少之又少。

"除了固体废料，污水处理厂还曾

经因为油漆厂排出的废水而被染成粉红

色，我们放在水中的细菌也被毒死，我

们只好维修整个排污系统。"

他说，也有修车厂趁凌晨时分把用

过的机油倒人污水厂，或者一些导致排'

污管阻塞的油脂、用过的食用油，导致

用户的厕所污水倒流。

"以新加坡为例，600万至700万人

口只有两个至3个污水处理厂，而人口大

约相同的雪兰莪州则有1000多个污水处

理厂，未来我们要设立1000至3000个污

水集水区，关闭小的污水处理厂，未来

的成本也比较便宜。"
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I圖陳傑璧

(八打灵再也25日'讯）拿督斯里头衔

贪官一案再延烧，反贪会将再传各至少30

名吉隆坡市政局高官，以及5家发展商彻查

"买空卖空"楼房一事。

反贪会调査组主任拿督阿占峑基透过手初1短

讯向星洲日报证实这项消息。

他说，反贪会已开始陆续传召为数至少30人

的官员助査，他们清一色是吉隆坡市政局官员。

"他们来自吉隆坡市政局的不同部门。"

他提及，这一批官员并非全部都和日前被扣

留的吉隆坡市政局有拿督斯里头衔的高官有直接

关联，惟对此案都可提供相关详情。

将传召5发展商助查

阿赞巴基说，反贪会下'步将会传召涉案的

5个发展商助香°

这一批i传召的官员相信是来自市政局各个
单位的高级官员，他们会在2009年反贪会法令下

被传召。�.

反贪会早前揭发吉隆坡市政局高官涉嫌连同

和市政局有合作的发展商勾结，在没有缴付头期

的情况下"买下楼房"，在房屋竣工后再以翻倍

的市价出售，多年来购买的房屋单位达31间，该

名高官在本月已被反贪会逮捕助查,。

马来亚前锋报也引述消息指，上述

将被传召的吉隆坡市政局官员都曾经至

少"买空卖空"一个房屋单位。
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重建情人橋設小販中心？

丹村村長轟州政府欺騙居民
(沙亚南25日讯）丹村联邦村

长张金辉炮轰雪州政府与瓜拉冷岳

县议会联合欺骗丹绒士拔居民，早

期声称重建情人桥并不会在该区兴

建美食中心，但后来却不打自招，

泄露重建后情人桥将有小贩中心及

美食中心！

他指出，瓜拉冷岳县议会主席

莫哈末阿斯哈日前在新闻发布会上

透露，丹绒士拔情人桥的提升工程

也包括兴建小店铺，类似小贩中心

及美食中心，而雪州政府将在竣工

后决定经营的业者。

他说，莫哈末阿斯哈这番言论

显然是不打自招，并且与此前的言

论相违背。根据雪州政府此前公布

由

的情人桥提升工程，并不包括_当
地兴建小贩中心或美食中心，1K仅

有停车场、儿童游乐场、休闲亭和

厕所。

他说，阿斯哈也暴露另一项

矛盾，他早前说这项工程乃隶属土

地局，因此县议会无权插手，但

是阿斯哈昨天在新闻发布会上表未

"县议会接获雪州政府指示提呈图

测和负责建筑物、停车场等兴建工
■tn"

程。

他发表文告促请县议会公布情

人桥提升工程的完整蓝图，包括即

将在该工程下兴建的建筑物用途及

劝能，以便让居民以及被逼搬迁的

海鲜餐馆业者有所了解。
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奈。. -

拉吉夫说，部分

居民配合市政厅将种

植物移除，尚有2至

3名居民不愿合作，把

市政厅发出的通告视

若无睹，故有关当局

于今日派出一台泥机

车于上述地段移开障

碍物，另外，.市政厅

将于接下来的2个星

期内继续展开种树行

动。.丨■

"该公园内拥有

约432棵不同种类的热

带水果,果树，欢迎区

内外的民众可到该公

园运动、进行休憩活

动或带孩子前来公园

认识果树。"

(八打灵再也2_5日讯）

继灵市17/1路发生水管爆裂

后，17/2路至21路、32a路

及45路的水管今午12时再次

爆裂，雪州水供公司目前已

展开抢救行动，预料受影响

的住户最快于今晚8时30分

恢复水供。

行动党武吉加星州议员

拉吉夫指出，相较于灵市昨

日的水管爆裂问题，今日爆

水管的地点相对来说涉及的

范围不大，而破裂的水管亦

絞小。他说，该事件与昨日

的水管爆裂是两回事，主要

和英达丽水承包商有关。

"发生此事件后，雪

州水供公司已派出2至3辆水

槽车到受影响地区派水。此

外，雪州水供公司也将尽快

查明此事。"

致力发展轨道公园

八打灵再也市政厅于2014年

起，致力发展轨道公园（Railway

Park)，同时将公园的行人道清

理干净、展开种树行动等，不过

部分居民却执意于该公园内种植

木瓜及甘蔗，令拉吉夫备感无

▲拉吉夫（右）指民众不遵守市政厅指示，于公园内栽种甘蔗。

▲八打灵再也市政厅将民众种植的甘蔗铲除。
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報道�鍾可婷攝影�何正聖

(沙登25日讯)等了 11)年,加里尔峰终手

迎来该区最大绿肺一一加里尔峰空中公园！

位于加里尔峰4路、与蒲种亚依淡森林保

留地为邻的空中公园占地6. 33英亩。整修工程

目前已完成95% '预计近期内可竣工、

一旦竣工'处在加里尔峰最高处的公园，

能眺望吉隆坡及布城的优美景

色，必能成为该区的新地标，让民

众前往展开休闲活动。

值得一提的是，"加里尔峰空

中公园"这个名字，还是居民为它而

取的。'
<
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▲承包亩员工正在赶工，以在近期内

完工。
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▲加里尔峰空中公园入口处旁的空地，可供泊车用途。

g动党金銮州议员黄思汉表示，
1 j该处原为一座废弃逾10年的公

园。当时的发展商在兴建该公园途中面对

经济风暴，导致工程遭搁置。

：:"一直到3年前，武吉加里尔峰居民
告知，该区其实有座荒废的绿肺公园。我.

较后与行动党蒲种国会议员哥宾星前往实

地考泰后，发现这是一个景色优美的休闲

地方。"

他说，他们为此翻查旧资料后得知公

园遭荒废的导因，并与梳邦再也市议会商

讨。经过多方的讨论，终于在一年前由发

風商负责雇开重建工程。
"童倉士葙包括增设跑'道、栽种逾

1如0棵大/i型植物及增设楼梯扶手等。另

外�我们计划在发展商移交该公园予市议

会后，再增设健身设备，供民众使用》"

建。

Tkirr'i no年，终于等到

一座景色优美的绿肺。

这个公园荒废已久，让人觉

捋MJ借。'如今成功从荒废的公园

摇身一变成空中公园，我感谢人

Kill义士的协助，让公园以重

名稱獲75%居民贊同

.#思汉透露，公园的名称一一加
M里尔峰空中公园，是早前在收

集戾意时，获7596居民赞同的。

"因此我们向市议会建议这个名

称，并在市议会批准下，将之称为空中公

园。'"

"这公园不仅是这,一,区的

最高点，词时也是这区最i：塑的

绿肺。一旦重建工程竣工后，相

信能吸引更多居民前来跑步或晨

运。 ,

为鼓励居民骑脚车前来公

园，我希望市议会在加里尔峰一

带设立脚车专用道。"�、
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雪馬華聯委會

盼雪預篝案着重民生
「（沙亚南25日讯）雪州议会即

将在10月提呈2017年度州财政预算

案，雪州马华联委会促请大臣阿兹

敏应把更多焦点放在解决民生问题

与居住环境上 > 而不是一些"高大

上"'的发展计划。

马华雪州联委会副主席拿督吴

亚岭指由，自从民联7希盟执政雪

州以来，民联/希盟州政府为了让

政绩看起来"好看"，在每年财政

预算案上着重于"高大上"的发展

计划，数年间批准了不少大型综合

发展计划。

他说，雪州政府这种着重发展

的亲商心态，对发展商来说是无任

欢迎的，毕竟发展商唯有通过推行

发展计划兴建更多新住宅与商业单

位才能赚钱，这也让雪州在短短数

年冒出不少大型崭新的购物商场、

新镇。

然而，雪州政府重商而轻

民生，却导敢广大的雪州子民受,

苦

他劝告雪州政府在批准新的

综合发展计划前，必须评估当地是

否有需求，也必须聆听当地居民民

意，不应一味满足发展商的要求而

随便批准一项计划。
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.(巴生25日讯）雪州_大

臣拿督斯里阿兹敏指出.，雪

州于2 016年首季便劍下高达

200万人次的游客人数，而

_州政府也极之重视"商务旅

游"'因此酒店设备相'应重

要，以便应付越来越庞大的

需求量。

他说�根据记录，今年首季

到访我国的外国游客中，中国、

.新加坡及韩国等的游客都有所增

加，他们的到来有助带动雪州的

经济。�.'

- "巴生处于策略性地点，靠

近海港和杭场，也是进人雪隆各

主要城市的必经'要道'之一，

加上巴生有许多值得一游的景

点，因此游客人数不断提升。"

阿兹敏今午为巴生美利达酒

店主持开幕仪式时指出，随着巴

生美利达酒店酒店的设立，全巴

生已有55间酒店，客房总数目突

破2万6000伺。

酒

阿茲敏：雪首季200萬遊客

教店 展應

曰公司投资20亿发展巴生

大臣：來自不同政治陣線

雪州與聯邦為民合作

他说，巴生地理位置俱佳，

早前日本优而丰田汽车公司，也

看中了巴生的潜能，决定在巴生

投资20亿令吉，进行发展。.

"随着经济发展蓬勃，商务

旅游也越来越重要，酒店业者可

以好好把握这个时机。"

另外，1今天适逢阿兹敏生

日,，酒店董事在开幕仪式后，特

地为他举办了一场简单的生日会

出席者还有巴生市议会主席

�督莫哈末亚希、酋长拿督阿都

干尼、巴生美利达酒店董事颜瑞

贵、颜觥峻、陈顺来、颜春保、

颜和顺、黄仕美及总经理林慧娜

.等-,.丨�.-.

颜和兴：巴生占地理优势

巴生美利达酒店首席执行

员拿會颜和兴指出，雪州是西马

半岛的经济火车头，巴生因地理

位置占优势，涌人许多商家和游

客*酒店发展的需求也因此大大

:提升.。，!

�州大臣拿督斯里阿兹
^敏指出，虽然雪州政

府与联邦政府来自不同政治阵

线，但为人民利益着想，两者之

间充分合作，并非问题、-

他说，在联邦制度下�联邦

政府与州政府的关零难以切割,
两者息息相关，_例如来自联邦政

府任何有关城乡规抽的计划，都

必须事先经过州政府的审批。

�"除了刚于昨日推介的轻快

铁第三路线（LRT 3)计划，我在

此之前也已针对多项课题，与联

邦政府官员和部长商议，例如骨

痛热症、地契问题、水供等，只.

要对雪州人民有好处，双方的合

作将使问题更容易解决。"

m

教堂险遭拆除市会禁行动

求重付

螭星期四适逢阿

兹敏（左六）生

曰，众嘉宾陪伴

他一起唱生曰歌

和切蛋糕。

建议穿梭繁忙地区

阿兹敏今日下午为巴生美利

达酒店主持开幕仪式后，针对首

相拿督斯里纳吉昨天感谢雪州政

府-■在轻快铁第三路线上给予E

合一事，这样0应。

"我们在其他事项可能有不

同立场"也对人民有利的事件，

还是须排在优先

他不忘提醒联邦政府，雪州

每年贡献约25�的国内生产总值

(GDP)，'.因此联邦政府必须给

予相等回馈，不�忽略雪州的发

展。

：同时，他也提出建议，根据

■

而

刚于今早在雪州经济行动理事会

上通过的雪州交通大蓝图，州政

府的目标是私人交通与公共交通

的使用率达到40对60的比列'但

联邦政府却是相反的60对40，他

已向纳吉和交通部长拿督斯里廖

中莱反映此事。

他还说，州政府也已向联邦

政府建议'让轻快铁第三路线穿

梭繁忙地区，因为州政府希望提

升公交的覆盖率：减少私人交通

流量，解决拥挤的交通问题。

另外，针对加影一间教堂险

遭加影市议会漏夜拆除一事�阿

兹敏指出，今早雪州经济行动理

事会已讨论此事，并会带上雪州

行政议会继续商讨，在此之前，

加影市议会受指示不能采取任何

行动，直到州府作出定夺为止。
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報道�陳嘉慧

攝影�黃玲玲

(双溪毛糯25日讯）为纾

缓往来双溪毛糯及曱洞的交通

流f，士拉央市议会计划耗资

1300万令吉开辟斯乐玛斯每務

(Jalan Sierramas Barat)今、

医院路（Jalan Hospital)的

交界处路口，以及提升南北大

道鸟双溪毛糯的交通枢纽。

士拉央市议员黄伟强表示，上

述工程是"2合1"的工程，分别耗

资300万及1000万令吉。

他说，开辟斯乐玛斯西路与医

院路路口的工程，主要是在斯乐玛

斯西路增加一条出人口，即从斯乐

玛》1?西路驶出医院路驶往双溪毛糯

医院和甲洞方向，，以及从医院路

往甲洞方向和医院方向欲驶

人斯乐玛斯西路，各拥有一 _

条车道。市议会也将在该交

界处设置交通灯。

"至于提升南北大道与

双溪毛糯交通枢纽的工程，

则是在往来两个方向各别增

加一条车道。"

他说，斯乐玛斯西路原

是一条小路。惟随着地方蓬

勃发展，该条路已成为附近

住宅区的主要出人道路，车

流量高。

他说，市议会为此有意

要开辟新的出人口，以纾缓

当地的交通阻塞问题。
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新路后将引来更多的车流量，导致居民出人不便及f
来噪音。..

黄伟强对此表示，该项计划是势在必行，工程师

顾问已完成了有关交通冲击评估报告和图测，目前只

待市议会作批准。

"若有需要，我将建议市议会举行一场汇报会/

让当地居民进一步了解该项工程。"
. -■

M在两个星期前，不明人士自行在斯乐玛斯
土\|西路与医院路的交界处铺路，也有少数的

驾驶人士使用该路段通往双溪毛糯医院和甲洞方向。

不过，此举也引来附近居民反对，他们担心开辟

或辦匯報會與民溝通

▲不明人士自行在斯乐玛斯西路与医院路交界处铺路，目前有少数驾驶：人士

开始使用该路段出入。

▲黄伟強（右_)与工程师顾问孙先生（左二）向反对的居民讲解开辟斯乐

玛斯西路的计划。
' ' .
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處理金山花圜局壓電續問題

雪特费酋與届民釅會
(沙亚南25日讯）雪州政

府于上星期成立特别委员会处

理蕉赖金山花园高压电缆问

题，并于今日首次各开会议与

当地居民代表商讨相关事宜。

该委员会是由雪州行政议

员、雪州经济策划单位、森林

局、加影市议会及安邦再也市议

会，约8名代表所组成。

这场闭门会议也在雪州行政

议员再迪阿都塔利的带领下，于

下午2时30分至4时许期间召开。

莲花苑州议员张菲倩也出席会

议，联同居民代表向州政府反映

当地居民的心声，以及现在所面

对的各项问题。

张菲倩在会议结束后向媒体

披露，这次会议所讨论的课题共

有5项，分别是国能与他们的工程

所造成的问题，如土崩及泥土侵

蚀、安装围离、高压电缆与住区

的距离、国能与居民的官司等。

要求国能解释

她说，居民也在这次的会

议上提呈相关的戚片、图册等文

件给再迪阿都塔利，而后者在接

获她与居民的各项反映后，也承

诺将会继续向国能方面了解及跟

进，同时也会亲自前往当地进行

巡视。�'

她说，.至于她与居民在会

上所提出的各项疑问及不解，该

委员会也将会要求国能方面给予

解释，同时也确认所有的工程是

依照国能所运呈的报告内容而进
行。.

她也说，该委员会也将会在

近期内再次召开会议。�一

土崩问题今年杪解决

张菲倩指出，发生在斯嘉柏

兰岭6的泥土倾斜问题，已于本月

13日时获委任承包商清理泥浆。

而发生在武吉斯嘉花园2及3 (位

于高压电缆编号AP32至35 )的土

崩问题，也获安排在9月5日开始

修复工作。

她说，其中已发生约

1年余的土崩问题将可在今

年年杪解决，工程期向则

由大马公共工程研究院监

督

她也说，国能在上诉

后获州政府批准无需呈交

环境评估报告，而是以环

境监测计划（EMP)代替，

但是这却无法提供仔细的

评估，因此他们将会在近

期内前往巡视，以期解决

所有现在所面对的环境问

题.。�).-

此外，张菲倩也希望

他们能获得这方面的专业

人士参与，作为独立单位

以协助监督当地兴建高压

电缆相关的各项工程。

居民续特反对立场

f �—居民代荣方庆水表

示，居民对委员会的成立

带着期望，并站稳反对高

压电缆坏绕住区的立场。

他说，居民担心高压

电缆所带来的辐射问题，

虽然届能指当地的辐射指

数为安全范围，但是在该

公司前后给予不一样的数

振I下，他们质疑指数是否会随着

时间而增加。

另外，他也说，基于国能申

请了禁令，居民现在无法靠近有

关范围，唯有藉由醒觉运动继续

呼吁更多公众的关注，而目前在

社交媒体上所吸引的支持者也在

增加中。

方庆水：
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▲张菲倩(左三）与居民代表前往与由雪州政府成立的特别委员会开会'商蕉赖金山花园旳高压电缆课

题'左一为方庆水。
y"'�'
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陈家田指在经过争取后，

雪州工程局同意先推行两项短

期方案以加强道路安全。�该

局将在桥前放置告示婢.提醒

驾驶者在过桥前减速。他们也

同意在桥梁的两边设置危险的

警告牌。至于长期措施则是聘

请专家设计扩建蓝图。"

他补充，此桥是妗民通

往菁乡岭、公主镇的主要出

人口，而自从吉隆坡-瓜拉雪

兰莪高速大道（LATAR)开通

后�工业区的重型罗里日夜均

以此路做为出入大道的通道，

交通流量今非昔比，扩建是势

在必行。

4�根登新村1 约有7000村民

使用此桥，附近区域的使用者

则估计有近2万人.

団团长藤运鸿表示'

工程局的图测显示红毛桥

坐落于斯里根登新村路(Jaian

kg. Baru Sri Kundang) � SP

B149州路，因此雪州政府有义

务进行扩建以保障人民的道路

安全。

"根据査询，该局确有扩

建红毛挢的计划，即辂石桥的

双车道扩建为4车道'桥梁两

边的马路亦将⋯并加宽。但工

程却预料延至明年7月后才展

幵。此桥已屡次发生意外，严

重危及道路使用者，当局必须

以人命为重而非拖延施工。"

他强调�若雪州工程局行

动迟缓，他将通过马华领导层

向联邦工程局施压��以加速促

成扩建。

同时也是马华万挠州选区

事务局主任的陈运鸿是联同马

华联邦村长陈家田、鹅唛j

邦乡村发展官云大栋、轰埤屮

统州议员拿督苏古的助理汄

安一同巡视红毛桥时，这C

示。

"苏古指已数度将红韦研

一事带上州政府，但却未获得

重视。此桥倉于英殖民时代，

桥身狭小与残旧，难以负荷本

区以及根登再也工业区的交通

需求.

聘专家设计扩建蓝图

陈家田：

有关工程。

运鸿：

有乂务保障道辟安全
11. I, r rat est�-

.(轰埠25曰讯）.马青

士拉央区团与根登联邦村

委会伲请雪州公共+程局
加速红1毛#的扩建工程，

并-呼吁雪州政府动用每年

5亿令吉的大马道路档案系

统（Marris)拨款，落实

左图：云大栋

(左起）、陈

家田与陈运鸿

巡视红毛桥

后，呼吁鋳州

政府与雪州公

共工程局加逮

扩建工程。

右图：一部小

罗里停在桥

前，等候大型

拖格罗里过

�紅毛橋防護欄被撞

5宗意外幸無人傷
■m登新村红毛桥&右两边的防护栏自e月什始陆续被撞.，截_

.卞厌,到月14U为titi郁车为/闪避大罗甩时发生意外.其

被毕3暮车撺冬河中有卡在河岸边，上-F不得_,、J�全部
i ,踪末有人Mf亡�度令根S!1磁等为AT

事后工程局暂以石墩代替防护栏'彳H遭村民申诉本B狭小的

桥身变得更小'以left来的轿车必须在桥前排队等候过桥、.加剧了

交通姐塞《村民也桁为r 避免相擒商朝桥边移动时，常囚不慎碰及

么墩w轿韦报坏�他们希望拔東工程能尽速落实，解决问题,》

以现场巡视所见'在约30^�钟W至少发生5次车辆相争过桥和

¥速太髙而脸些桕撞之爭'愤况谕实比防护栏波撞毁之前更见严'

#:。
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閃光板警告牌放橋頭外

k楊健發（村民）

"此桥已多次发生意外.，极之危

�险》当局将闪光板放置在桥头是不切实

rU际的，因为当司机发觉危险时，往往已

_因来不犮刹车而直冲下河。
^1 我认为应将闪光板与警告牌放在距
\ 离桥头有一段距离之处，让司机及早警

惕和有所准备。"

放置石墩橋身更狹窄

張世聰（根登居民）

<�"自从毛红桥两边防护栏被撞毁而

放置石墩后，桥身变得更为狭窄，往来

两个方向的轿车和罗里均需让路，使得

'交通阻塞的情况加剧。这是困犹本匿总

I久的民生问题，我认为州政府应解决问

I题，照顾居民与村民的利益。""

~多次險—窻�^
"傅國啟（公主鎮居民）

"�"我因载送子女往根登华小上下

学而经常使用此桥，曾多次险些发生

意外。尤其当有脚车或摩哆车骑士过桥

M时，为了闪避他们而险些与迎面而来的

I轿车相撞。此桥一旦发生意外，根登新
I村便会大塞车，最久了次是30分钟，让
�大家苦不堪言。"
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加影非法小贩问题严重

议员轰市会执法不严
(加影25日讯）加影市议员拉贞今

午再度炮轰市议会执法组执法不

严，以致非法小贩问题严重。

拉贞说，在士毛月彩虹花园，非

法小贩问题严重，在路旁摆卖的非

法小贩多，无形中影响有营业执照

小贩的生计。

他表示本身于弁斋节前曾向执法

组反映以采取执法行动，惟至今不

见任何行动。

言语间，显示拉贞对执法组的不

满，当主持会议的市议会主席沙尤

迪指执法组表现没有大问题时，拉

贞更是激动的拍桌抗议。

会议结束后，沙尤迪匆匆离开会

议室。
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市会拆小礼拜堂行动受阻
(加影25日讯）加影市议会日前晚上拆毁蕉赖13英里一小礼拜堂的行动虽

受阻，惟却遭马华炮轰。

据了解，加影市议会执法组于日前晚上准备拆毁小礼拜堂的洋灰柱子时

被阻。

马华雪兰莪州联委会秘书黄祚信发文告谴责加影市议会此举。

加影市议员李仁英今午出席市议会监督投诉会议后，受媒体询问时说，

小礼拜堂建在马路保留地，不曾向市议会提呈申请。

他说，去年发生风灾时，建筑物受影响，对方过后使用洋灰柱支撑，小

字,L拜堂所在地在捷运公司巴士停放站附近，该处的马路将进行加宽工程。

他说，去年该负责人曾联络他，他要求对方'向市议会提呈申请，惟过后

不了了之，雪州行政议员黄洁冰也关注此事。
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冊变爾
加影人盼改造冷岳墨包河

I~

I

公 9

(加影25日讯加影

冷岳河水利灌_广场

和大马广播及舰台加

影分局地段，I加影仅

存的一片绿肺|居民希

望有朝一日能f造为都

市河道公园。

大马广播电@电视台

加影分局坐落在^#岳河交

汇的墨包河旁，ti于墨包河

河水流人冷岳河，每当洪流

袭击时，两条河g会泛滥成

.灾。 现代的城市规划，倾向于把河道和湖泊设计为绿色地带。

目前，该分#部分地段

已被征用作为捷g用途，工

程如火如荼进行。加影区前

州议员李成金接3《南洋商

报》记者访问时该，一旦捷

运工程完成，加景市议会应

重新规划该地区。

他建议把剩身的地段辟

为防洪池，以储名墨包河的

河水，同时也建丨j重整加影

水利灌溉局广场I加影沙爹

博物馆。

征用，加影市议会小礼堂也

被征用进行捷运工程。

"随着加影地区大肆发

展，供市民活动和运动的空

间变得有限，在加影市区就

仅剩捷运站旁的加影体育广

场，属于公共空间，所以市

议会应关注这个现象。"

市民运动空司有限

他说，现代的城市规

划，倾向于把河道和湖泊设

计为绿色地带，把河道辟为

绿色走廊，作为市民的休闲

和活动空间，当局可以参考

及效仿，为加影人民打造类

似环境。

他说，除了〉马广播电

台及电视台分局音分地段被

大马广播电台及电视台加影分局部分地段，已被征用作为

捷运用途。
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李成金：疏于管理荒废

水利局广场2吊桥废置

李成金说，i(�多年前兴

建的加影水利灌#局广场，

相信疏干管理而究.废，而两

座吊桥也已废置。

老加影人祀加影水利

灌溉局广场称为"猴子公

园"，横跨冷岳河的吊桥是

于1999年兴建，但因疏于

�管理之钕一'吊桥木板腐烂和—

脱落后没及时更换。-"

他说，这两座吊桥分别

是20公尺长，由于冷岳河

深整27尺，一旦河水上

涨，吊桥就会被淹盖，加上

地点偏静，晨运客为了安全

考量，也较少到当地晨运及

越过吊桥，久而久之，广场

和吊桥均荒废多时。

他说，洪流来袭击河水

冲上岸不但淹盖公园，冷岳

■近期晤市会主席商议 是先鉴定土地主权和土地占

幅，工程费用庞大不在话

下，好比早前进行的，位于

沙爹中心旁的河道公园计

划，也耗了至少300万令

吉，沙爹博物馆则耗了 200

万令吉。"

工程需分段耗资百万
李成金透露，初步已和

乌鲁冷岳水利灌浪局工程呼

提出他的建议，捉期会见市

议会主席商讨公豉的规划。

河旁的亲善花园和甘榜占布

也会浸水，.所以他向市议会

提出重整上述绿肺地带和兴

建防洪池。

"我也会要求州议员办

公室向雪兰莪州政府提呈建

议书，以落实上述计划。"

■他说，整个重整工程至

少要耗上百万令吉，计划也

得分阶段进行》

"目前，市议会要做的

金苎

李向书

成雪，
以

：i落

讓2雰
州2划
议2 。
员提。
办.呈

公建

议
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大臣 ：商务旅游发展具潜力

咖前景看俏B生
(巴生25日讯）雪兰莪州务

大臣拿督斯里阿兹敏阿里表

示，巴生工商业发展蓬勃，

商务旅游发展潜力无限，当

地酒店业前景备.受看好。

他说，随着合顺丰田汽车将

在巴生投资两钇建设新厂，并

预计在2020年正式投人运作，

必将进一步刺激巴生区的商务

旅游发展。

"与此同时，雪州政府也积

极在英达岛和武吉拉惹发展现

代化工业园，因此接下来，价

格公道并设有商务设备的酒店

肯定将有很大的市场需求与发

展空闾。."

巴生美利达酒店开幕

阿兹敏阿里今日为巴生美利

达酒店（MERRIDA)主持开幕

致词时说，雪州今年第一季共

吸引200万名国内外游客到访，

是我国其中一个旅游业发展蓬

勃的州属。�'

"巴生位处策略地点，交通
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阿兹敏（左六）为美利达酒店主持放气球开幕仪式；左起黄仕美、莫哈末雅昔、颜瑞贵、颜和兴

及阿都甘尼，右起颜觥峻、颜和顺、颜春保、陈顺来及林慧娜。

四通八达，贯穿.八打灵再也、

吉隆坡和布城等大城市；再加

上，邻近雪邦吉隆坡国际机场和

梳邦机场，每年有不少游客到吉

II岛旅游，以及商务人员前来英

�岛洽谈生意，这都是酒店的顾

宰来源。"

他也表示，医药旅游也是其

印一个有助带动酒店业发展的

族游领域，尤其是价格公道和

读备完善的酒店，非常适合这类

#要长住的游客。

Page 2 of 5

26 Aug 2016
Nanyang Siang Pau, Malaysia

Author: No author available • Section: KL/Selangor • Page: D4 • Printed Size: 931.00cm²
Market: KL • Country: Malaysia • Photo: Full Color • Ad Value: MYR 11,710.69
PR value: MYR 35,132.07 • Item ID: MY0026868624

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



酒店开幕日巧遇大臣生日，贴心的董事部特备軍糕为阿兹敏庆生。

支持公共交通计划

雪同意第三期轻快铁路线
1 阿兹敏表示，雪州政府原则

上已同意第三期轻快铁计划

(LRT3)的路线，并支持中央政

府所有的公共交通发展计划。

他说，旧有路线已经过调

整，以确保会经过人口密度较

高的地区，让更多人能使用和

受惠于这项公共交通发展计

划。

"雪州政府在今日的雪州经

济行动理事会巳通过雪州公共

交通大蓝图，定下60%公共交

通使用率及40%使用私人交通

工具的目标，而这与中央政府 而驰。"

的目标相反，对方是公交

40%，私人交通工具60%。"

阿兹敏也在第三期轻快铁工

程的推介礼上告知首相和交通

部长廖中莱，中央政府不应再

批准兴建新大道，因为这并无

法有效纾解雪州和巴生谷的交

通阻寒问题。

"批准兴建新大道也与州政

府提升公交使用率的政策背道
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ri

颜和兴（左）赠送纪念品给阿兹敏，右是颜和顺，左二是黄仕

愿配合中央维护雪权益

美。

阿兹敏表示，雪州政府在联

邦主义精神下，乐意与中央政

府共事与合作，以维护雪州政

府和人民的权益为大前提。

"在城乡规划法令下，任何

中央政府的发展计划都必须征

询州政府的意见，中央和州政

府必须互相协商，这符合联邦

主义精神。"

他指本身接任大臣两年来，

也一直与正副首相、部长讨论

雪州所面对的问题，包括骨痛

热症、房屋政策及水供重组

等。�.

"只要我们把雪州和人民的

权益摆在第一位，便能解决很

多问题。何况，雪州贡献全国

25%的国内生产总值（GDP)，

我们绝对有权力要求中央政'府

回馈雪州更多。"

巴生发展蓬勃招资引商

美利达酒店总执行长拿督颜

和兴表示，巴生发展朝气蓬

勃，日益蜕变，新商机将吸引

投资者和游客大量涌人，大大

提高区内衣食住行的需求。

他说，美利达酒店看准时

机，为已有18年历史的酒店重

塑新品牌，改善设备和提供一

揽子的服务，包括156间拥有

24小时无线上网服务的标准房

间和豪华套房、宽敞舒适的讲

堂、会议厅、中西式宴会厅及

拥有充足停车位的停车场等。

酒店董事部其他成员还有颜

和顺、黄仕美、颜春保、邱继

泰、黄光全、黄升根、颜觥峻、

颜瑞贵、颜瑞良、沈克光和陈顺

来，而总经理是林慧娜。，

出席开幕礼的嘉宾还有巴生

市议会主席拿督莫哈末雅昔、

巴生县酋长拿督阿都甘尼、巴

生中华总商会会长拿督林宽

城、巴生兴华中学署理董事长

拿督李平福、巴生中华独中董

事长拿督蔡崇伟，以及巴生光

华独中副董事长徐礼明等。
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PT兹敏（左二）为酒店揭幕，右起颜和顺、林慧娜及颜和兴，左是颜瑞贵。
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雪兰莪洪氏公会庆祝56周年会庆，邀请欧阳捍华（右八）担任大会嘉宾，左六起洪细弟及洪振诒。

助清寒生完成大专教育

雪洪氏公会年拨款5万
洪氏公会承办。

大会嘉宾雪州行政议员欧阳

捍华宣布拨款3万令吉给瓜冷县

3所华小，每所华小各一万。受

惠学校为仁嘉隆华小、万津中华

小学及启化小学。

他也拨款2000令吉予雪兰

莪洪氏公会。�'

出席者还有会务顾问洪隆

盛、洪平基、法律顾问洪秀燕、

瓜拉冷岳县议员洪丽蓉、洪友亮

和郑永德、�仁嘉隆村长陈贞兴

以及筹委会主席洪日华。

(仁嘉隆25日讯）雪兰莪洪氏

公会正式通过每年拨款5万令

吉充作大学助学金，.以协助家

境贫穷、品学兼的学生完成

大专教育。

会长洪振治在该会庆祝成立

56周年、青年团19周年暨妇女

组17周年，'举办的"携手同圆

之夜"联欢晚宴时，宣布这项消

息.。�，.

大马六桂堂总会长拿督洪细

弟致词时说，第届世界六桂

恳亲大会将于10月28至30日

在吉隆坡举行，并轮值雪兰莪
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适耕庄916推介特辑与中秋活动

(造耕庄25日讯）适耕庄区州

议员服务中心、4个村委会及大

港行动党社青闻将联办"916

Sekinchan Go特辑推展礼及中秋

节庆团圆"活动，欢迎有兴趣

的村民或游客报名参与。

适耕庄区州议员黄瑞林说，

上述活动将安排在9月16日晚

上7时开始，预计吸引500至

1000名人参与。

他表示，主办单位为迎合时

下风靡游戏宝可梦，将免费提

供灯笼给参与者，跟随大队到

市区6个宝可梦补给站领取宝

黄瑞林（前排左二）呼吁民众报名参加"916 Sekinchan Go特辑

推展礼及中秋节团圆"活动。前排右为梁建蒹、黄亚祥及谢享

存；前排左为林伟杰。

他表示，抽奖奖品丰富，活

动当晚也将邀请掌管旅游事务

的雪州行政议员黄洁冰推展

Sekinchan Go特辑，售价18令

吉的128页彩色印刷特辑能当场

购得。

他说，适耕庄旅游发展协会

将参与吉隆坡世贸中心9月1

日至3日的旅游展限量发售300

本 Sekinchan Go 特辑。

在场者包括沙白县新村协调

官谢享存、沙白县议员兼大港

社青团团长林伟杰、沙白县议

员黄亚祥及梁建弗。

物。

"每到一个点就能获得工作

人员所派发的信物，一直坚持

到终点的参与者可得到一个免

费月饼、抽奖资格和10令吉食

物固本。
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不满敦马抨"柔佛民族"概念

(新山25日讯）柔州苏丹依布拉欣殿下严厉谴责敦马哈迪医生，在担任首相时拒绝了

"柔佛民族"的概念，要马哈迪闭嘴。

殿下也认为，马哈迪发表无知的言论，充分反映他对柔州历史一无所知。

殿下说，马哈迪应了解，各州人民对柔州的a结感到自豪，但这并不意味着柔州会脱离中

央政府。

飞哈迪凭空想像出来的说词，他这是在搅乱大黄蜂巢，我劝他最好闭

嘴"'

根据《星报》报道，殿下针对马哈迪昨日在"马来西亚联邦与州关

系"论坛上发表"柔佛民族"概念将导致人民分裂的言论，龙颜不悦，

Ji'作出回应。马哈迪当时也说，如果实行太多的区域性偏隘政策，将导

忖、民的团结下滑。

柔州苏丹�1

依布拉欣躜下

分裂人民没资格谈团结

对此，殿下说，"我的祖父依布拉欣爵士于1920年提倡'柔佛

民族'概念，把各族团结在柔州旗帜下，加强全民合作、和谐与安

宁，没有任何族群或个人被边缘化，同时已经证实这概念

是.〗卜:确的。

"'柔佛民族'概念在马哈迪出世前就已经存在，

他根本不清楚本身所发表的谈话的内容。

"他没有资格谈团结，因为他到处在分

r�裂人民，而我强调团结各族的'马亚西亚
f >r�人，，包括马来人。''

/.�,�殿下说，马哈迪勇丁-分化和对
抗，时在其外交关系政策t，羸得了

,\�声誉。马哈迪和很多世界级领袖吵
,�架，包括邻围新加坡领袖，而使大马

■■成为焦点。

"现在，他还扳着脸谈团结，真令

人难以置信。

"巧哈iii足造成现今iKi家r-j a"的根

源，他+仪丨二预我的州�我+能袢忍

他的这种ri■谈举土 "

更多报道黔B2

糧發沒纖藝議謹纖纖變■聽纖___11義_纖§纖_
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"柔佛民族"概念风波

柔王室理事会：加强各族团结

"柔佛民族"非分化大马人
是最佳例证。�■

他说，各民族的宗教信仰及

文化习俗不曾受阻，甚至为了纪

念港主陈旭年开埠的贡献，把纱

玉河西岸边的街道命名为陈旭年

街，以及委任陈旭年及佘泰兴成

为议员，为州政府效力。

他指出，1920年代起，已

故苏丹依布拉欣殿下（1873年9

月17日-1959年5月8日）积极

倡导"柔佛民族"，延续君主爱

民如子和巩固人民和谐的理念，

并于1918年在位期间，把原本

的柔佛州歌《天佑苏丹》

(Selamat Sultan)改名为《柔佛

民族歌》（Lagu Bangsa Johor)，

(新山25日讯）柔佛州王室理

事会主席拿督阿都拉欣南利强

调，"柔佛民族"'概念并非要成

立"新种族"或是分化大马人，

而是要加强多元种族之间的团

结，促进各族和谐相处。

他今日召开新闻发布会，向

媒体解释"柔佛民族"概念的由

来，并再三强调此概念具有深远

的意义。

他透露，柔佛州的发展不为

单一民族，已故苏丹阿布崙卡殿

下(1833至1895年）爱护各族

子民，在位期间更拨出土地给华

裔及印裔社群兴建神庙，位于直

律街拥有百年历史的柔佛古庙就

阿都拉欣南利："柔佛民族"

概念不是要成立新种族。

强调各族和睦、谅解和尊重的同

时，也象征子民效忠君主。

他认为，这项概念体现柔州

各民族不分宗教、文化和族群，

展现彼此和睦、亲善及尊重的精

神。
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22年前修宪削王权

(吉隆坡25日讯）前首相敦马哈迪医生今日为他在任时，于1994年大力主导通过修改
联邦宪法削减国家元首的权力，导致国会上下议院通过国家安全理事会法令而道歉。

不过，他澄清，所修改的宪法下，并非所有法令是无需通过元首的签名与核准。

"备受争议的国安会法令，因影响统治者的权威和地位，依宪法仍需国家元首御准

马哈迪今日在部落格发表贴文表示，其实，在联

邦宪法内，超过30项法律程序是无需首相劝告

下，需要元首御准，包括发布紧急状态。

"宪法赋予元首颁布紧急状态的权力是不

能受到质疑的，因此，新的国安会法令修

定宪法38 (4)条文，转移元首的权力至首

相是一项侮辱。"

国安法侵蚀元首权利

他说，在没有统治者王室理事会的同

意下，任何法律直接影响到统治者的特

权、地位、荣誉或尊严，是不能够核

准的。

"明显的，国安会法令侵蚀统治

者理事会特权的地位，及剥夺元首

颁布紧急状态的权力。"

他说，政府修正国安会

法案，忽视重新检讨王室及.

元首的要求，明显地，

该法令不符合宪法'

因此'国安会法

令不能被核准成 
为法律。

Page 1 of 1

26 Aug 2016
Nanyang Siang Pau, Malaysia

Author: No author available • Section: National • Page: B1 • Printed Size: 372.00cm²
Market: KL • Country: Malaysia • Photo: Full Color • Ad Value: MYR 4,679.00
PR value: MYR 14,037.00 • Item ID: MY0026869197

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



建議調高排污費
mm tA： gaa-i^ 驗義■ i sc

実咖求籌政府_成

■阿都卡迪尔：

不调整棑污费，

英达丽水公司难

以永续营运》�

2亿令吉，英达丽水每年依伯不敷2亿令吉。

他指出，该公司已向磁府提出调高排污费建

议，唯该公司只是执存#，决策权在政府，因此

—切都得待当馬点头。/

对于用户是否做好接纳新收费机制的准备时，

他表朋，：何时才算是好时机？ "大选何时到来，

是不需要人民做好准备，而且除了大选'还有

补选、党选，这些都没有问过人民是否做好准

备。"

他声称，现在的家庭用户排污费一年96令吉，

分分钟比用户一个月的电费还来得便宜。

阿都卡迪尔说，英达丽水公司拥有310万至320

万个户头，而鸿收率达87�，算是相当理想。"这

些用户大部分都会缴付排污费，睢却拖延的习惯

性。"

他提及，当局没针对迟缴代有纟污费的用户施予

惩罚，也是导致用户拖欠费月的原因。"所以我

们才有了整合水费和排污费账单的建议，如此一

来，任何没缴付排污费的用户，就须面对可能断

水的后果。" (TKM)

(吉隆坡25日讯）英达丽水公司

(IWK)首席执行员拿督阿都卡迪

尔强调，公司仍在等待政府点头，

以调整排污费用，因为现有的排污

机制不具永续性，公司难以继续生

存°

"至于所建议的容积系统（VO丨ume t r i.c

system)是否会获政府采纳，又或者政府将采用

其他收费机制，一切还没有一个定案。"

此外，整合水费与排污费，把排水费与水费账

单二合一的建议，也须在政府拍案之后才能落

实。�一

每年不敷2亿

他今日给予媒体汇报后，针对内阁何时会落实

及推行新的排污架构时，如是回应。

他说，英达丽水公司一年的营运原本为10亿令

吉，收入为6亿令吉，政府通过给予人民#�赔偿
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賬單合倂可防拒繳費

3.边缘战略范围内的

长期区域化的概念，以

解决当前的问题

4.依据资金和能力的

基础优先处理

5.推介G�IS系统

6.完成143流域战略

7.国家排污政策，目

前8096正在进行，包括

武吉加里尔、敦依斯迈

花园、万达镇等。

都卡迪尔声称，公司已在纳闽展

PKJ开账单二合一的实验计划。"很

多国家也都推行这样的缴费计划，就

如新加坡，它更是电费、水费和排污

费的账弟三合一，人民因此难以逃避

缴付排污费。，，

不过，他说，水费与排污费二合一

的落实仍须建立在排污费能否永续的

基础上。"目前的情况是，我们的公

司还有贷款，如果与各州的水供公司

合并，我们欠下的贷款又无法通过排

污费的收入和其它机制偿还货款，那

水供公司也会倒闭。"

他提到，公司有对拖欠排污费的用

户展开对付行动，包括将他们提控上

庭，有的已取得充公令，但案件并没

公布。"我们对于拖欠排污费的用户

是仁慈的，我们没给予拖欠者折扣优

惠，但我们有提供分期付款方式，让

拖欠者在2年内还清欠款，而且也采

取'对换'方式抵销。"

而现有公司财务依旧呈赤字的时

刻，公司唯有通过削减行政开销，以

减轻日益增长的成本负担。（TKM)

營運成本漲得驚人

令吉进行39个配套的提

升吉隆坡排污计划。.

他说，英达丽水已拟

定了排污规划，包括：

1 .污水流域战略

(SCS)为客户提供系

统化和集成开发污水基

础设施和污泥处理设施

2.配合流域或地方当

局的策略

：^汇报会上，阿都卡
tt迪尔说，从2000年

至201.5年，公司的收入

增加4亿4200万令吉，

但营运成本的增长更

惊人，达6亿8600万令

吉。：.

他披露，从2012年至

2020年，在大吉隆坡计

划下，公司将斥资30亿
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阿兹敏：以民为先

雪政府愿与中央政府合作

巴生25日讯|雪州大臣拿督

斯里阿兹敏阿里说，为了以民为

先，雪州政府乐意与不同阵线的

中央政府合作。

他指出，虽然议程不同，

不过在一些惠及人民的项目上，

雪州政府乐意与中央政府展开合

作。「我们过去已跟中央政府展

开数次合作，如水供重组计划及

解决蚊症等课题。」

首相纳吉昨日在莎阿南为轻

快铁3计划主持推介礼后表示，中

央政府为了以民为本，愿意与雪

州政府合作，阿兹敏阿里今曰受

询时，也就此作出以上回应。

他说，雪州贡献了国内生产

总值的25%，占全国最高，中央政

府有必要通过发展，如轻快铁、、

快捷巴士、捷运等计划来回馈雪

提升公交使用率

州人民。

此外，他指出，轻快铁3计

划将在2020年的国庆曰完工。

「我们已指示国家基建公司

调整路线，确保有关路线都会经

过人口密集的地区，为群众带来

便利。j

阿兹敏阿里指出，州政府

的目标是要将使用公交的巴仙率

提升至60%，乘搭私家车降低至

40%，雪州政府会支持任何对人民

有益的交通计划。

「我们已向首相和交通部长

廖中莱作出表达，因为建造再多

的高速公路，也不能有效减缓巴

生谷的交通阻塞。」
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巴生25日讯|雪州大臣拿督斯里阿兹敏阿里说，雪州政府

正在积极打造巴生英达岛和武吉拉惹为现代化工业园，希望

巴生的酒店业足以应付即将兴起的「商务旅游」（business

tourism)，能为投资者提供足够的住宿和设备。

他指出'合顺丰田（UMW Toyota )决

定在雪州投资，并且选择巴生皇城作为新

的投资地点，且要注资20亿令吉，这证明

巴生无论工业和旅游业，都具有很大的发

展潜能。「酒店业可借此项目的发展，为

投资者提供住宿、会议厅等设备，解决他

们的需求，为他们带来方便。」

他今午为巴生美利达酒店主持开幕

时，如此表示。

大臣说，雪州今年首季共吸引200万

名游客到来观光及消费，当中新加坡、中

国、韩国及英国的游客，也比去年首季增

加。雪州不断制造旅游产品，使它成为国

内首要的旅游景点'顶尖的医疗中心，也

使雪州成为世界医疗旅游的目的地。

阿兹敏说，巴生地理位置理想，四周

被八打灵再也、布城、吉隆坡等大城市包

围，且附近也有梳邦再也机场和吉隆坡国

际机场，非常适合发展成经济中心。

他说|雪政府正专注将英达岛和武吉

拉惹打造为现代化工业园，希望巴生的酒

店业足以应付即将兴起的「商务旅游」。

巴生美利达酒店首席执行员拿督颜和

兴表示|雪州是西马经济发展的火车头，

巴生因地理位置而从中获益不少。

打造清真食品转运中心

他指出，今天的巴生发展朝气蓬勃，

尤其是英达岛，在积极打造为世界最大的

清真食品转运中心之一，将来的发展，肯

定更引人瞩目。

他说，可预料的是，当新发展商机来

到后，紧随著的是投资者与游客及相关人

士大量涌入，对衣食住行的需求也大大提

高。「因此美利达酒店看准时机，在巴生

市中心适中的商业区，斥巨资发展一系列

的设备，包括154间拥有24小时无线上网

服务的标准房间和豪华房、宽敞舒适的讲

堂、会议厅、餐厅、保安健全的停车场，

无论商业或家庭旅游，都非常适合。j

特别的是，今天亦是雪州大臣阿兹敏

阿里的生曰，美利达酒店也精心为大臣献

上一个生日蛋糕为他庆生。出席者包括

酒店董事黄仕美、陈顺来、颜春保、颜和

顺、颜瑞贵、总经理林慧娜、巴生市议会

主席拿督莫哈末雅希和巴生酋长拿督阿都

甘尼等。(410)
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